
رسانه مستقلروزنامه

www.donyayehavadar.irسه شنبه  12 شهریور 1398 -  قیمت: 1000 تومان 301

كنار گذاشتن پروین،كسر ٦ امتیاز
 یا تبلیغ آبجو و...

هنر مديريتي انصاري 
فرد چيست؟

2

نقد برترین فیلم های تاریخ سینمای ایران )1(؛

»اجاره نشین ها«؛  پیشرو، 
گرم و پر از جزئیات

6
تهدیدهای بزرگ در دنیای مجازی )1(

از »سنديکای 
جرائم سايبری«  تا 

»هکتيويسيم«
7

دستیار ایرانی،  بزرگترین آلترناتیو خارجی ها؛

استراماچونی خوب 
توجيه شده است!

8

فائزه  هاشمی:  

اگر مرحوم هاشمی 
مخالف نقد بود پس کيهان 

و... چه می گفتند؟

جناب آقای سیدمجتبی تقوی
مدیرکل محترم امور مالیاتی استان البرز

درگذشت مادر گرامی تان موجب تالم خاطر گردید. ضمن عرض تسلیت، برای آن 
مرحومه طلب آمرزش و آرامش و برای بازماندگان صبر و استقامت مسئلت داریم.
مدیرمسئول روزنامه »دنیای هوادار«

  »علی اکبر مختاری« در گفتگو با »دنیای هوادار«: 

بعضی  سیاست گذاری های
 افراد بالا دست ، معقول به نظر نمی رسد

»دنیای هوادار« ما را در برخورد با
فروشگاه های زنجیره ای یاری کرد

جناب آقای دکتر رحيم خستو
نايب رئيس محترم شورای اسلامی شهر کرج

درگذشت پدر بزرگوارتان موجب تالم خاطر گردید. بدینوسیله مصیبت وارده را خدمت 
حضرتعالی و خانواده محترم تسلیت عرض می نماییم.

دنيای هوادار
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كنار گذاشتن پروین،كسر ٦ امتیاز
یا تبلیغ آبجو و...

هنر مدیریتي انصاري فرد چیست؟
مديريت علم و هنر است. علم  
و هنر استفاده بهينه از منابع. 

منابع مالي و انساني...
انصاري فرد كه  محمدحسن 
اينك بدون اجماع نظر هيات 
مديره پرسپوليس )!( و صرفا با 
ابلاغ  وزير ورزش، مدير عامل 
پرسپوليس شده از چه قابليتي برخوردار است؟ هنر استفاده 
از منابع مالي يا علوم انساني؟ به راستي چه ماموريتي به او 
محول شده؟ آرام كردن طرفداران پرسپوليس )كه ملتهب 

هستند( يا فضا  سازي براي انتخابات مجلس؟
انصاري فرد كه در سال ٨٤ تا ٨٦ طي ١٧ ماه مديريت در 
پرسپوليس، سلطان علي پروين را با پنبه سر بريد و كنارش 

گذاشت )!( اكنون در قبال شركت كهن چه نگرشي دارد؟
فردي كه به خاطر ٢٠٠ ميليون موجب كسر ٦ امتياز از 
پرسپوليس شد و كلي بدهي  رو دست حبيب كاشاني 
گذاشت، امروز چگونه قادر است بدهي چند ده ميلياردي 
پرسپوليس را مرتفع كند كه از رقابت هاي آسيايي كنار 

گذاشته نشود؟
محمد حسن طي جلسات متعدد با وزير ورزش و معاونين 
ايشان، براي ورود به پرسپوليس، چه وعده هايي داد كه 
مجدد پشت ميزي بنشيند كه وقتي در سال ٨٦ بركنار شد 

حبيب كاشانی شرم داشت از افشاگري...!
محمد حسن چگونه قادر است در فضاي بي اعتمادي به 
عدم ثبات مديريت در پرسپوليس )!( اسپانسري جذب كند 
كه پول آن پيش خور شده است؟ محمدحسن براي حضور 
بخش خصوصي چه نگرشي داردكه سلطاني فر قولش را به 
مجلس داده است؟ و جان كلام اينکه، محمدحسن با كدام 
برنامه به پرسپوليس آمده است؟ آيا اساسا برنامه دارد؟ اگر 
داشته و دارد، در كدام بخش مورد بررسي و تاييد قرار گرفته 
است؟ اگر همش حرف است و ادعا -كه در نظام انتصابات 
ورزش ما جز اين نيست- بديهي است هر انتظاري براي 
غلبه بر بحران هاي موجود درپرسپوليس، عبور از آن ها و 

در نهايت ثبات و اقتدار بي فايده است.
انصاري فرد فقط بايد با عنوان مديرعاملي حالش را ببرد؛ 
چون اين هم بگذرد. مثل سياسي، مثل منتقمي، نژادفلاح 
و رحيمي و طاهري و گرشاسبي و حتي عرب كه آمدند و 

شهره آفاق شدند و رفتند؛ همين و بس...!

نماينده عالی دولت در استان البرز به بحران 
های  استان  در  امسال  از سيل  ناشی  های 
مختلف اشاره كرد و افزود: البرز با همدلی 
و هم افزايی طی حضوری به موقع توانست 
وظايف انسانی خود را به نحو مطلوب انجام 
در  استان  رود مسئولان  انتظار می  و  دهد 
همين  با  نيز  اربعين  زائران  اعزام  راستای 

انسجام وارد عمل شوند.

به گزارش »دنيای هوادار« به نقل از اداره كل 
استانداری  الملل  بين  امور  و  عمومی  روابط 
البرز، شهبازی در جلسه ستاد اربعين استان 
تسليت  ضمن  شد،  برگزار  دوشنبه  روز  كه 
ايام محرم و عزداری امام حسين )ع(، افزود: 
روند  ستاد  ها،  گزارش  دقيق  رصد  براساس 

خوبی را طی می كند.
اربعين  زائران  اعزام  سهميه  داد:  ادامه  وی 
امسال البرز نيز مشابه سال قبل است و بايد 
تدابير لازم را برای رفاه، امنيت و آرامش اين 

سفر معنوی و حضور در اين اجتماع بزرگ، 
اتخاذ كنيم.

شهبازی گفت: در گذشته كه نزديك مرزهای 
داشتم،  مسئوليت  و  كردم  می  كار  جنوبی 
شاهد تاثير حضور زائران اربعين حسينی در 

ثبات دولت فعلی عراق نيز بوده ام.
وی افزود: مردم با حضوری عاشقانه در اين 

به اهل بيت و  را  ارادت خود  اجتماع بزرگ 
سيره آنها نشان می دهند و به طور قطع اگر 
امکاناتی نيز فراهم نشود از شور و شعف اين 

حضور كاسته نخواهد شد.
استاندار البرز با تدبير دولت كه ويزا برای زائران 
اربعين حذف شد، شاهد استقبال بيشتری از 
بعنوان  ما  اضافه كرد:  ايم،  بوده  سوی مردم 

دانيم كه  را موظف می  خادمان مردم خود 
)ع(  حسين  امام  عاشق  جمعيت  اين  برای 
شرايط لازم را علاوه بر تامين امنيت، جهت 

پذيرايی، اسکان و حمل و نقل فراهم كنيم.
وی گفت: امسال مسئوليت اعزام 3٧ هزار نفر 

از زائران كربلا در اربعين به عهده البرز است.
شهبازی به بحران های ناشی از سيل امسال 
در استان های مختلف اشاره كرد و افزود: البرز 
با همدلی و هم افزايی طی حضوری به موقع 
توانست وظايف انسانی خود را به نحو مطلوب 
در  مسئولان  رود  می  انتظار  و  دهد  انجام 
راستای اعزام زائران اربعين نيز با همين انسجام 

وارد عمل شوند.
وی عنوان كرد: مسئولان كميته های ستاد 
اربعين البرز علاوه بر وظايف خود در اين راستا، 

با اعتقاد و ايمان قلبی وارد عمل می شوند.
استاندار البرز گفت: انتظار می رود كه روسای 
كميته ها برای هماهنگی بيشتر با هم جلسه 

ای تشکيل دهند.

استاندار البرز:

برای اعزام زائران اربعين حسينی تدابير امنيتی و رفاهی 
را اتخاذ می کنيم

مدیركل دفتر امور شهری و شوراها: 
»منابع انسانی«، ضروری ترین 
و مهم ترین عامل برای پیشبرد 

اهداف سازمانی است
مديركل دفتر امور شهری و شوراها گفت: منابع انسانی 
اصلی ترين و تاثيرگذارترين سرمايه يك سازمان محسوب 
می شود، بنابراين در جهت بهره وری موثر بايد پرورش 

نيروی انسانی آموزش محور باشد.

روابط  كل  اداره  از  نقل  به  هوادار«  »دنيای  گزارش  به 
عمومی و امور بين الملل استانداری البرز، فلاح پور  با 
بيان اين مطلب در كارگاه آموزشی قوانين و مقررات اداری 
استخدامی شهرداريها افزود: با توجه به نياز شهرداريها و 
هماهنگی بعمل آمده از سوی استانداری البرز برگزاری 
چنين دوره های آموزشی برای كارآمدی بيشتر پرسنل 

شهرداری بسيار ضروری است. 
مديركل دفتر امور شهری و شوراها تصريح كرد: بهسازی، 
به كار گيری و درنهايت تامين و توسعه نيروی انسانی بايد 
براساس شايسته سالاری، شايسته گزينی وعدالت محوری 

صورت پذيرد.  

خبر

پليس  ماموران  تلاش  با  قاپ  موبايل  سارق 
آگاهی استان البرز دستگير و به ١۵٠ فقره 

سرقت دراين استان اعتراف كرد.
سردار سيد جعفر حسينی،  جانشين انتظامی 
استان البرز روز گذشته اظهارداشت: در پی 
زنی  قاپ  شيوه  با  سرقت  فقره  چند  وقوع 
مناطق  در  موتورسيکلت  يك  راكب  توسط 
مختلف كرج و فرديس موضوع در دستوركار 

پايگاه يکم پليس آگاهی قرار گرفت.
ماموران پليس آگاهی  با همکاری كلانتری 

گشت  اجرای  با  و  سرقت  های  حوزه  های 
های نامحسوس در نهايت سارق را در حين 
سرقت در شهرستان كرج مشاهده كرده و با 
تعقيب و مراقبت طولانی مدت در شهرقدس 
استان تهران دستگير و به پليس آگاهی منتقل 

كردند.
 متهم ابتدا منکر هرگونه سرقت بود اما در 
مواجه با مدارک و مستندات  به ١۵٠ فقره 

سرقت با شيوه قاپ زنی اعتراف كرد.
های  سرقت  متهم  افزود:  حسينی  سردار 
از  استفاده  با  الی ٢3  از ساعت ١٦  را  خود 
سوژه  شناسايی  از  پس  موتورسيکلت  يك 
خلوت  مناطق  در  نفره  تك  صورت  به  و 
برای شناسايی  پليس  داد. تلاش  انجام می 
مالباختگان ادامه دارد. متهم به همراه پرونده 

تشکيل شده تحويل مراجع قضايی شد.

جانشین انتظامی استان البرز خبر داد؛

دستگیری موبایل قاپ با ۱۵۰ فقره سرقت

مسير هشتگرد - طالقان قرار بود تيرماه امسال 
افتتاح شود اما نه تنها در تيرماه افتتاح نشد 
بلکه اخيراً حواشی زيادی هم به دنبال داشت، 
اين حواشی به حدی بود كه وضعيت ايمنی 
آن عصبانيت وزير راه و شهرسازی را به دنبال 

داشت.
به گزارش »دنيای هوادار« به نقل از ايسنا، 
محمد اسلامی، وزير راه و شهرسازی مرداد 
ماه امسال در سفر به استان البرز، به اين اميد 
كه وقت افتتاح يك پروژه چند ساله فرارسيده 
و  رانش ها  مشاهده  با  اما  شد  طالقان  راهی 
بود  پروژه رخ داده  ريزش هايی كه در طول 
از ارائه اطلاعات نادرست درباره پروژه توسط 
متوليان عصبانی شد و اعلام كرد كه افتتاح 

اين پروژه فعلاً به صلاح نيست.
پس از آن مديركل منابع طبيعی استان البرز 
بر  مبنی  اعلام كرد  را  تأسف آوری  هم خبر 
اينکه ٢٠ بار نامه نگاری در خصوص خطرات 
اين مسير انجام شده اما نتيجه بخش نبوده 
است، حامد فرضی خاطرنشان كرد كه »جاده 

طالقان به دليل اينکه در زمينی رانشی قرار 
دارد، به هيچ وجه برای تردد خودرو و مسافران 
به  طرح  اين  باشد  قرار  اگر  و  نيست  ايمن 
سرانجام برسد بايد ميلياردها هزينه شود تا 

موانع موجود مرتفع شود.«
حالا پس از گذشت مدتی از طرح اين مباحث 
و اتفاق نظر مسئولان بر لزوم ايمن سازی مسير 
پيش از گشايش، فرماندار طالقان در گفت 
و گو با خبرنگار ايسنا اعلام كرد كه در اين 

شرايط نمی توان زمان مشخصی را برای اتمام 
اين پروژه اعلام كرد.

آخرين  بررسی  برای  گفت:  جهانی  بهنام 
وضعيت پروژه و جمع بندی موضوع، بازديدی 
از مسير به عمل آوردم، در بخش هايی از مسير 
برای  كار  كه  داده  رخ  سنگينی  رانش های 
برداشت تراشه های رانشی در حال انجام است، 
در برخی مناطق هم پيشتر بايد آبرو ايجاد 
می شد كه اين كار انجام نشده و الان كار برای 

ساخت آن ادامه دارد.
جهانی با بيان اينکه وزير راه بر لزوم ايمن سازی 
تا  افزود:  است  كرده  زيادی  تأكيد  مسير 
جاده  نشود،  درست  مسير  ايمنی  وضعيت 
هشتگرد - طالقان زير بار ترافيك نخواهد رفت 

و به همين دليل كار زمان بر خواهد بود.
فنی،  شورای  جلسه  در  داد:  ادامه  وی 
كوتاهی های صورت گرفته در خصوص ايمنی 
پروژه مورد بررسی قرار گرفت و بازنگری های 
لازم برای اصلاح اين كوتاهی ها انجام شد، پس 
از آن برای ادامه كار راه و شهرسازی گزارش 

داده كه در مرحله انتخاب پيمانکار هستيم.
با وجود  اينکه  فرماندار طالقان در خصوص 
همه اين مسائل آيا می توان زمان مشخصی 
برای افتتاح اين مسير در نظر گرفت يا خير 
گفت: با توجه به رانش های سنگين و لزوم 
ايمن سازی مسير و همچنين در پيش بودن 
فصل سرما و توقف كار در پروژه، نمی توانم 
مسير  اتمام  خصوص  در  مشخصی  زمان 

هشتگرد- طالقان اعلام كنم.

با اعلام فرماندار طالقان؛

افتتاح مسیر هشتگرد- طالقان به آینده ای نامعلوم موکول شد

مجید  سعیدی

سرمقاله
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محمدرضا احمدی نژاد: 
كیف پول الکترونیکی در كرج

راه اندازی می شود
نظير  خدماتی  الکترونيکی  پول  كيف  اندازی  راه  با 
و  تاكسی  هزينه  پرداخت  و  پارک حاشيه ای  مديريتِ 

اتوبوس از اين طريق انجام شود.

به گزارش »دنيای هوادار«، محمدرضا احمدی نژاد با 
الکترونيکی شهروندی  اندازی كيف پول  اشاره به راه 
سيستم  طرح  اجرای  بررسی  جلسه  داشت:  اظهار 
مکانيزه مديريت پارک حاشيه ای و پرداخت الکترونيك 
فناوری  سازمان  روسای  حضور  با  كرج  كلانشهر  در 
اطلاعات، سازمان حمل و نقل و بار مسافر و مديركل 

درآمد برگزار شد.
وی با بيان اين كه در اين نشست نحوه راه اندازی و اجرای 
كيف پول الکترونيکی به صورت جامع مورد بررسی قرار 
پارک  مديريتِ  نظير  خدماتی  شد  مقرر  گفت:  گرفت، 
حاشيه ای و پرداخت هزينه تاكسی و اتوبوس از اين طريق 

انجام شود.
احمدی نژاد يادآور شد: با ايجاد كيف پول الکترونيکی 
سفرهای كاری كه به منظور پرداخت يا ارايه خدمات 

شهری صورت می پذيرد نيز كاهش پيدا می كند.

شهردار سابق فردیس: 
پشت پرده پرداخت 450 میلیون 
تومانی به شورا، مصوبه داخلی 

اعضا بود
منوچهر غفاری گفت: اعضای شورا با يك مصوبه داخلی 
به واسطه در اختيار داشتن خودروی شخصی، هزينه 
كه  كردند  می  دريافت  ماه  هر  را  خود  ذهاب  و  اياب 

اقدامی غير قانونی بود.

به گزارش »دنيای هوادار«، روز جمعه بود كه دادستان 
انقلاب فرديس اعلام كرد در زمان شهردار  عمومی و 
به  تومان  ميليون   ٤۵٠ مبلغ  شهرستان،  اين  سابق 
غير  صورت  به  فرديس  شهر  اسلامی  شورای  اعضای 
قانونی پرداخت شده بود و اين موضوع در دست بررسی 

قرار گرفت.
 ٤۵٠ اين  پرده  پشت  درباره  فرديس  سابق  شهردار 
ميليون تومان گفت: اعضای شورای شهر فرديس مبلغی 
را هر ماه تحت عنوان هزينه اياب و ذهاب دريافت می 
كردند اما با بررسی های سازمان بازرسی پرونده ای در 

اين باره تشکيل شد.
منوچهر غفاری افزود: دادستان به اعضای شورای شهر 
اعلام كرد اين پرداخت ها غير قانونی بوده و آنها مبالغ را 
بازگرداندند كه اين اعتبار نيز از محل بودجه شورا بود و 

شهرداری اين مبلغ را پرداخت نکرده بود.
وی اظهار داشت: اعضای شورا يك لايحه داخلی به 
از طريق خزانه داری شورا  بودند و  تصويب گذاشته 
به  قريب  رقمی  كه  كردند  می  دريافت  را  مبلغ  اين 
۵٠ ميليون تومان به ازای ٢ سال اياب و ذهابِ هر 

شخص بود.
اين  بودن  قانونی  غير  درباره  فرديس  سابق  شهردار 
پرداختی به اعضای شورا، تصريح كرد: بر اساس آن 
چيزی كه در قانون ديده شده است، پرداخت ها انجام 
می شود و برای اعضای شورا حقوق ثابتی وجود ندارد 
و آنها صرفا حق الجلسه دارند و به تعداد جلسات و 

كميسيون ها مبلغی دريافت می كنند.
وی گفت: مازاد بر مسئله مذكور بودجه ای در قانون 
ديده نشده است اما اعضای شورا با يك مصوبه داخلی به 
واسطه در اختيار داشتن خودروی شخصی هزينه اياب 
و ذهاب خود را هر ماه دريافت می كردند كه اقدامی 

غير قانونی بود.

اخبار

فرزند مرحوم هاشمی رفسنجانی گفت: مرتبا 
روزنامه های كيهان و سلام به مرحوم هاشمی 
و دولت وی حمله می كردند. پدرم علاقه مند 
بود كه اين انتقادات مطرح شود و اين آزادی 

در جامعه وجود داشته باشد.
اخيرا »محمد سرافراز«، رييس پيشين صدا 
علی  رياست  به  ای  مصاحبه  در  سيما،  و 
لاريجانی بر صداوسيما اشاره كرده و در رابطه 
با تعامل دولت وقت و اين سازمان گفت: »در 
آن زمان اشتراک نظر سياسی وجود داشت 
ولی به نظر من در آن مقطع يك اشتباهی 
رخ داد. هاشمی رفسنجانی رييس جمهور بود 
انتقاد قرار بگيرد. در  و تمايل نداشت مورد 
دور دوم رياست جمهوری هاشمی رفسنجانی، 
تورم نزديك ۵٠ درصد شده بود، مردم خيلی 
به  اما  بودند  فشار  تحت  و  داشتند  مشکل 
خاطر رابطه نزديك لاريجانی با رفسنجانی، 
صداوسيما در موضع انتقاد از دولت و وضع 

وقت نبود.«
در زمان رياست جمهوری مرحوم پدرم هر دو 
جناح مخالف فعاليت های سازندگی اش بودند
در اين ارتباط » فائزه هاشمی«، فرزند مرحوم 
هاشمی رفسنجانی، درباره اين گفته محمد 
در  رفسنجانی  هاشمی  مرحوم  كه  سرفراز 
دوران رياست جمهوری خود تمايلی نداشت 
كه مورد انتقاد قرار بگيرد و همچنين مردم 
داشتند،گفت:  زيادی  دوره مشکلات  آن  در 
در زمان رياست جمهوری مرحوم پدرم، هم 
جناح چپ و هم جناح راست با فعاليت های 
سازندگی ايشان مخالفت كرده و تلاش می 
به  و  كنند  تراشی  مانع  ايشان  برای  كردند 
نوعی تا جايی سنگ اندازی كردند كه مرحوم 
نتوانست،  دوم  دوره  در  رفسنجانی  هاشمی 
تدابير اقتصادی خود را اجرايی كند و وزرای 

كابينه ايشان را نيز تغيير دادند.
شد  گفته  اينکه  ابتدا  افزود:  هاشمی  فائزه 
مرحوم هاشمی رفسنجانی تمايلی به انتقاد 
مرحوم  زمان  در  ندارد.  حقيقت  نداشتند 
هاشمی رفسنجانی، تعداد رسانه های زياد نبود 

اما به نوعی روزنامه كيهان به عنوان سمبل 
جناح  سمبل  سلام  روزنامه  و  راست  جناح 
چپ بود. بنابراين اگر به روزنامه های آن دوره 
نگاهی بيندازيم متوجه خواهيم شد كه اين دو 
روزنامه همواره به مرحوم هاشمی رفسنجانی 
و دولت او انتقاد می كردند. مرحوم هاشمی 
نيز همواره اين انتقادها را می شنيد و عکس 
العمل و برخوردی از خود نشان نمی داد يعنی 
پدرم انتقادهايی را كه عملی و منطقی بود 
را می شنيد و انجام می داد و به انتقادهای 

غيرمنطقی توجهی نمی كرد.
هاشمی ادامه داد: بنده اين سخنان را نمی 
توانم بپذيرم كه ايشان علاقه نداشت كسی به 
او انتقاد كند. در مورد تورم نيز بايد گفت كه 
برنامه تعديل اقتصادی، مرحله گذاری است 
كه طبيعتا تورم نيز را در پی خواهد داشت. 
طبيعتا اگر اين گذار رد شده بود بايد دوره ای 
را تحمل كرد بنابراين همواره بدين گونه بوده 
است. سالها بود كه اقتصاد ما به يك اقتصاد 
تعديل  اين  هدف  بود.  شده  تبديل  سالمی 
كاركنان دولت چه  برابری حقوق  اقتصادی 
معلمان چه بانکی ها و وزارتخانه های مختلف 
بود. تك نرخی كردن ارز و تك نرخی كردن 
قيمت كالاها در آن زمان مدنظر بود چراكه در 
آن زمان قيمت ها دو الی سه نرخی بود و اين 

مساله باعث ايجاد رانت خواری می شد.

احمدی نژاد ایده »یارانه ها« را به صورت 
نادرستی اجرا كرد

وی بيان كرد: بنابراين برنامه های بسياری بود كه 
به اين اقتصاد سرو سامان می داد كه متاسفانه در 
برابر آن موانعی ايجاد كردند و اجازه ندادند، ادامه 
پيدا كند. طبيعتا تورم افزايش پيدا می كرد و پس 
از مدتی اين قضيه حل می شد. اگر آقايان تاريخ 
همه كشورهايی كه به توسعه دست پيدا كردند را 
مطالعه كنند، متوجه خواهند شد كه اين دوره در 
همه كشورها طی شده است. برای مثال در اروپا 
واحد پولی يورو جايگزين پول های ملی كشورهای 
اروپايی شد به ويژه كشوری چون بلژيك كه جزو 

پول های خرد بود دوره ای را گذراندند تا توانستند 
خود را با يورو مطابقت دهند.

اين فعال حوزه زنان تصريح كرد: بنابراين در 
اقتصاد دوره گذرايی بايد باشد تا نابسامانی های 
مسير  يك  در  اقتصاد  و  شود  اقتصادی حل 
درست قرار گيرد كه متاسفانه بسياری اجازه 
ندادند، اين كار انجام شود. با روی كار آمدن 
را  يارانه ها  هدفمندی  بحث  او  احمدی نژاد، 
بود.  اقتصادی  تعديل  همان  كه  كرد  مطرح 
بسياری از اين طرح استقبال كردند در حالی 
كه آقايان جناح چپ و راست در دوران مرحوم 
رفسنجانی اجازه ندادند كه اين برنامه ها در 
دولت پدرم اجرا شود. به هر حال هدف خوب 
بود اما اين هدف به صورت نادرستی اجرا كرد. 
چرا كه به مردم پول داد در حالی كه بايد به 
توليد كننده ها، كشاورز، صنعتگر و غيره پول 
می داد. بنابراين احمدی نژاد در بحث هدفمندی 
يارانه ها، مسير را اشتباه رفت و دچار سياست 

های عوامفريبانه و پوپوليستی شد.
اواخر  چون  پدرم  دوران  در  افزود:  هاشمی 
جنگ بود و اختلاف نرخ ها اساسی نبود و 
مشکلات اقتصادی عميق نشده بود، به راحتی 
می شد همه اين سياست ها را تعديل كرد 
و به يك مسير درستی سوق داد اما بعدها 
اين  اجرای  در  كه  زيادی  بسيار  فاصله  با 
سياست ها ايجاد شد، كار سخت شد. ضمن 
هدفمندی  در  احمدی نژاد  روش های  اينکه 

يارانه ها اشتباه بود.

اگر مرحوم هاشمی مخالف نقد بود پس 
كیهان و... چه می گفتند؟

مطرح  از  هدف  اينکه  به  پاسخ  در  وی 

مرحوم  درباره  سخنان  گونه  اين  كردن 
هاشمی و دولت وی چيست؟ نيز تاكيد كرد: 
مرتبا روزنامه های كيهان و سلام به مرحوم 
اگر  هاشمی و دولت وی حمله می كردند. 
مرحوم هاشمی تحمل انتقاد نداشت به عنوان 
رئيس جمهور آيا نمی توانست اقدامی عليه 
انتقادات  اين  از  و  انجام دهد  روزنامه ها  اين 
جلوگيری كند؟! بنابراين مرحوم پدرم چنين 
اقدام نکرد و علاقه مند بود كه اين انتقادات 
وجود  جامعه  در  آزادی  اين  و  شود  مطرح 
داشته باشد. هيچ كس ادعا ندارد كه انسان 
كاملی بوده و همه اقدامات آن درست بوده 
فرد  هر  مانند  پدرم،  مرحوم  يقينا  و  است 
به گونه ای ديگر  ديگری در جاهايی شايد 

عمل می كرد بهتر بود.

فائزه هاشمی: 

اگر مرحوم هاشمی 
مخالف نقد بود پس کيهان 

و... چه می گفتند؟

با روی کار آمدن احمدی نژاد، 
او بحث هدفمندی یارانه ها را 

مطرح کرد که همان تعدیل 
اقتصادی بود. بسیاری از این 
طرح استقبال کردند در حالی 
که آقایان جناح چپ و راست 
در دوران مرحوم رفسنجانی 

اجازه ندادند که این برنامه ها 
در دولت پدرم اجرا شود. به 
هر حال هدف خوب بود اما 

این هدف به صورت نادرستی 
اجرا کرد. 

رئيس قوه قضاييه از فعال شدن سامانه اموال 
مسئولان خبر داد و گفت: اگر كسانی به هر 
نحو گزارشی درباره زد و بندها، حيف و ميل 
بيت المال، تخلف و تعدی به حقوق مردم 
دارند، بايد آن را به دستگاه های مسئول اعلام 
كنند و دستگاه ها نيز بايد اقدام كنند؛ زيرا 
اقدام از ناحيه سه قوه و نهادها می تواند برای 

مردم اطمينان بخش باشد.
به گزارش »دنيای هوادار« به نقل از روابط 
و  الاسلام  حجت  قضاييه،  قوه  عمومی 
المسلمين سيدابراهيم رئيسی روز دوشنبه 
در جلسه شورای عالی قوه قضاييه با تاكيد بر 
اينکه در مبارزه با فساد بايد از افراط و تفريط 
پرهيز كرد، يادآور شد: هم بی عملی و هم 

انگشت اتهام بی سند به سمت كسی گرفتن، 
هر دو به روند مبارزه با فساد ضربه می زند. 
نبايد كسانی خواسته يا ناخواسته امری غير 
مستند را در فضای مجازی يا حقيقی به كسی 
نسبت دهند. اگر سندی وجود دارد بايد به 
دستگاه قضايی ارائه شود زيرا اتهام زنی در 
فضای حقيقی و مجازی، موجب سلب امنيت 
روانی و اخلاقی از جامعه می شود و بايد اين 

موضوع به دقت كنترل شود.
رئيس قوه قضاييه در ١۹ تيرماه سرانجام در 
مقامات،  دارايی  به  رسيدگی  قانون  اجرای 
مسئولان و كارگزاران جمهوری اسلامی ايران 
آيين نامه اين قانون را در ٢١ ماده و هشت 
تبصره ابلاغ كرد كه بر اساس  ماده ١٢ اين 

قانون، مقامات مسئول اعم از داخل يا خارج 
كشور بايد فهرست دارايی خود را شامل تمام 
اموال غير منقول، حقوق دارای ارزش مالی، 
دار،  وعده  يا  حال  از  اعم  ديون  و  مطالبات 
اوراق  قبيل  از  بهادار  اوراق  گذاری،  سرمايه 
مشاركت و سهام، موجودی حسابهای بانکی، 
مؤسسات مالی و اعتباری و صندوق ها اعم از 
دولتی يا غير دولتی و يا قرض الحسنه و نظاير 
آن را با ذكر شماره حساب و هرگونه منابع 

درآمدی مستمر را اعلام كنند.
دو هفته پيش حجت الاسلام حميد شهرياری 
قوه  اطلاعات  فناوری  و  آمار  مركز  رئيس 
شفاف  هدف  با  گفت:  سنندج  در  قضاييه 
سازی وضعيت مالی مديران، به زودی سامانه 

ثبت اموال و دارايی های مسئولان به صورت 
پايلوت در تهران راه اندازی و افتتاح می شود.

وی افزود: سامانه ثبت اموال و دارايی های 
مسئولان تقريبا آماده است و ظرف ٢ هفته 
آينده به صورت پايلوت در تهران و در دفتر 
اندازی می  خدمات مركزی قوه قضاييه راه 

شود.
قوه  اطلاعات  فناوری  و  آمار  مركز  رئيس 
را گامی بسيار مهم در  اين سامانه  قضاييه 
راستای شفافيت مالی مديران دانست و اضافه 
كرد: مشغول انجام ملاحظات امنيتی در اين 
كه  شود  طراحی  طوری  تا  هستيم  سامانه 
اطلاعات مسئولان در اختيار بيگانگان قرار 

نگيرد و سايت آن هك نشود.

رییس قوه قضاییه:    سامانه اموال مسئولان فعال شد
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نگاه       روز 
دعا کنیم محرم، سینه های به درد 
آمده از داغ عاشورا، دردی جز درد 

دین نداشته باشد
كه  عزوجل  را  خدای  منت 
در  را  مردی  بزرگ  محبت 
جان  كه  داد  قرار  دلهايمان 
ما  حالا  و  آزادگی  برای  داد 
واپسين  سال های  اين  در 
بعد از آن واقعه، شهرهايمان، 
را  دلهايمان  و  هايمان  خانه 
عزادار آن گرامی و خاندانش 
می كنيم. علم سياه و كتيبه محتشم، چهره ايرانمان را باز 
همچون محرم هر سال، تماشايی كرده. عزاداريم. عزادار سر 
به نيزه شدن آزادگی، عزادار قتل شرف، عزادار تشنه ماندن 
لبهای حقيقت. و ما وامداران تشيع، امروز چه كرده ايم با اين 
امانت سلسله عصمت. به نام دين و به كام دنياپرستان، فرياد 
واحسينا سر می دهيم،غافل از آنکه حسين، سر به شهادت 

نسپرد جز برای احياء دين خدا.
دعا كنيم، محرم، سينه های به درد آمده از داغ عاشورا، دردی 
جز درد دين نداشته باشد. دعا كنيم، كشوری كه به بهای 
خون شهدای بسيار، تا امروز دوام آورده در دست نااهلان و 
نامحرمان نباشد. دعا كنيم و حيی كنيم برای حسينی شدن 

باطن دلهايمان، شهرهايمان، و كشورمان.
يا علی

اجتماعی

امام جمعه كرج: 
سواد رسانه ای در جامعه گسترش یابد

آيت الله سيد محمدمهدی 
حسينی همدانی روز گذشته 
در نشست كميته همکاری 
های حوزه علميه و آموزش 
و پرورش البرز اظهار داشت: 
بايد به طرح الگوی دفاعی و 
فرهنگی كه از سوی آموزش 
و پرورش  ارائه شده  توجه 
در  هايی  آسيب  زيرا  كرد 

جامعه وجود دارد كه بايد ريشه يابی شوند.
وی ادامه داد: از جمله اين آسيب ها  می توان به ماهواره، 

فضای مجازی و ... اشاره كرد.
آيت الله حسينی همدانی گفت: سواد رسانه ای را بايد 
در جامعه گسترش داد لذا كميته همکاری های حوزه 
علميه و آموزش و پرورش در اين راه مسئوليت مهمی 

برعهده دارد.
نماينده ولی فقيه در استان البرز و امام جمعه كرج ، استمرار 
نشست های اين كميته  را موثر و راهبردی دانست و افزود: 
از دستاوردهای آن می توان برای اجرايی شدن برنامه سند 

تحول بنيادين آموزش و پرورش استفاده كرد.
وی خاطرنشان كرد: برای تشکيل كميته همکاری های 
حوزه علميه و آموزش و پرورش بايد تقويم زمانی ٢ ماهه 

تعيين شود و مصوبه های آن با جديت پيگيری كرد.
امام جمعه كرج تصريح كرد: اعضای كميته همکاری های 
البرز بايد سند تحول بنيادين آموزش و پرورش را با دقت 

مطالعه كنند.
نماينده ولی فقيه در استان البرز دوره پيش دبستانی را يك 
دوره مهم دانست و اظهار داشت: آموزش ها به كودكان در 

اين دوره بايد رويکرد تربيتی داشته باشد.
وی گفت: توانمند سازی نيروی انسانی، افزايش مدارس صدرا، 
حضور بيشتر روحانيون در مدارس، پرداخت حق الزحمه ها، 

اقامه نماز از ديگر مواردی است كه بايد به آن توجه كرد.
در اين نشست اعضای كميته همکاری های حوزه علميه 
و آموزش و پرورش به بيان ديدگاه های خود در زمينه 
برنامه های دردست اقدام برای اجرا در سال تحصيلی آينده 

پرداختند. استان البرز ٤٦٠ هزار دانش آموز دارد.

نادر رضی

گفت و گو با یکی از مسئولان ارشد استان 
و  معیشت  با  مستقیم  طور  به  كه  البرز 
كار  چندان  دارد  كار  و  سر  مردم  زندگی 
مدیركل  اتاق  وارد  وقتی  نیست.  راحتی 
شدیم،  البرز  استان  حکومتی  تعزیرات 
انتظار داشتیم با چهره ای درهم كشیده و 
كاملا جدی رو به رو شویم و جرات نکنیم 
این مدیر را به چالش دعوت كنیم. اما »علی 
اكبر مختاری« با روی گشاده از ما پذیرایی 
كرد تا نشان دهد راه و رسم برخورد با یک 
هموطن را بلد است و وقتی قرار است حق 
این هموطنان را مطالبه كند، باید  در كنار و 
همسو با آنها باشد. گفت و گوی جذاب ما با 
مدیركل تعزیرات حکومتی استان البرز در 
زیر چیش روی شماست و شما را دعوت به 

خواندن آن می كنیم:

  لطفا در بخش صلاحیتی 
ارائه  را  توضیحاتی  حکومتی  تعزیرات 
كنید تا شهروندان بیشتر با ساز و كار 

ارگان شما آشنا شوند
ما در سه بخش صلاحيت رسيدگی داريم. بايد 
به مردم بگويم كه ما اصلا بازرس در تعزيرات 
كه  مردم  تصور  خلاف  بر  نداريم.  حکومتی 
گاها به يکديگر می گويند مراقب بازرس های 
بازرسی  هيج  ما  باشيد،  حکومتی  تعزيرات 
نداريم. ما يك مرجع رسيدگی شبه قضايی 
هستيم. رسيدگی، صدور حکم و اجرای حکم 
برعهده ماست. رئيس شعبه داريم. چيزی شبيه 
قضات دادگستری، اختيارات قضات را در برخی 
پرونده ها ما دارا هستيم و اجرای حکم ما نيز 

مانند اجرای حکم كشوری دادگاه ها است.

هایی  حوزه  چه  در   
صلاحیت رسیدگی دارید؟

در سه حوزه ما صلاحيت رسيدگی داريم. يکی 
كالا و خدمات است كه به دو بخش تقسيم می 
شود. يکی ادارات دولتی كه از مردم وجهی را 
دريافت می كنند تا در مقابل آن خدمتی را ارائه 
كنند كه در اين بخش، اداره اطلاعات، بازرسی 
كل كشور، صنعت، معدن و تجارت و مردم می 

توانند شکايت كنند به شکلی كه گزارش برای 
ما ارسال می شود و ما رسيدگی می كنيم. در 
بخش غير دولتی ها نيز شامل كليه واحدهای 
است كه  معدنی  و  توليدی، صنعتی  صنفی، 
برخورد با آن بر عهده سازمان تعزيرات حکومتی 
است. يك حوزه بهداشت و دارو و درمان داريم 
كه شامل بيمارستان ها، اورژانس ها، داروخانه 
ها، مطب پزشکان، كلينيك ها و پاراكيلينك ها 
و...، همه اين ها بحث تعرفه هايشان با ماست 
و اگر به بدون مجوز قانونی شروع به فعاليت 
كنند برخورد می كنيم و كليه مراكز توليدی 
خوردنی، آشاميدنی، آرايشی و بهداشتی را نيز 
زير نظر داريم و اگر به طور مثال يك كالا را به 
لحاظ سودجويی دستکاری كنند، وارد می شويم 
و پرونده تشکيل خواهيم داد. يك حوزه ديگر 
كاری ما در بخش مبارزه با قاجاق كالا و ارز است.

  متوسط زمان رسیدگی 
تعزیرات  سازمان  در  ها  پرونده  به 

حکومتی چقدر است؟
ها  پرونده  به  زود  خيلی  كنيم  می  تلاش 
ما  رسيدگی  زمان  متوسط  كنيم.  رسيدگی 
گذشته، ١3روز  ماهه  پنج  در  ها  پرونده  به 
در حوزه كالا و خدمات است، ١3 روزحوزه 
بهداشت و ٢١ روز در حوزه مبارزه با قاچاق 
است كه نسبت به متوسط كشوری آمار خوبی 
است. برخی پرونده ها در حوزه دادرسی حتی 
به دو تا سه سال هم كشيده خواهد شد ولی 

ما طی ١3 روز به پرونده رسيدگی می كنيم.

 ممکن است یک آماری 
از پرونده های بررسی شده در چند ماه 

اخیر به مردم ارائه كنید؟
پرونده در حوزه كالا  ما در مردادماه ١٨٨٨ 
حوزه  در  پرونده   ١٢٧ داشتيم،  خدمات  و 
با  مبارزه  حوزه  در  پرونده  و ١٢٤  بهداشت 
قاچاق كه های مردم شفاف می كنيم تا اگر 
با تخلفی رو به رو شدند بتوانند گزارش لازم 

را ارائه كنند.

تسهیل  تعزیرات  آیا   
در سال  آن هم  تولید  و  كننده صنعت 
رونق تولید است یا فقط وظیفه برخورد 

با متخلفین را دارد؟
ما در سازمان تعزيرات، معاونتی به نام »معاونت 
پيشگيری« داريم. سرفصل هايی تعريف كرده 
كه يکی از اين سرفصل ها حوزه آموزش و 
روشنگری است كه به دو بخش تقسيم شده 
را  درگير  طرف  واحدهای  بخش  يك  است. 

آموزش می دهيم و زير ساختی را هم ايجاد 
كرديم كه افراد قبل از اخذ پروانه الزاما دوره ای 
را به عنوان آشنايی با سازكار تعزيرات داشته 
باشند تا دچار تخلف نشوند و در يك حوزه 
ديگر هم قوانين و مقررات را برای مردم شفاف 
می كنيم تا اگر با تخلفی رو به رو شدند بتوانند 

گزارش های لازم را ارائه كنند.

كه  كنونی  شرایط  در   
و  از دولتمردان، رجل سیاسی  بسیاری 
مجلس نشینان اعتقاد دارند كه كشور 
گرفته  قرار  اقتصادی  جنگ  یک  در  ما 
است، شما اوضاع و احوال كشور را از نظر 

اقتصادی چطور ارزیابی می كنید؟
ما در سه حوزه مشکلات زيادی داريم. يکی 
به  مربوط  كه  است  گذاری  سياست  حوزه 
تصميم  كه  است  نظام  دست  بالا  مجريان 
ارز  با  ارز و واردات كالا  می گيرند در مورد 
٤٢٠٠ تومانی و صنعت پتروشيمی و نحوه 
نرخ گذاری در حوزه فولاد و نحوه توزيع كالا 
انتقاداتی داريم؛ از  در بورس و همه اين ها 
جمله موضوع خودرو كه البته ارتباطی با ما 
ندارد و آقايان خودشان بايد پاسخگو باشند 
دست  پايين  كه  ما  برای  حركات  بعضی  و 
هستيم معقول به نظر نمی رسد. در همين 
تهران گاهی تصميم گيری هايی صورت می 
پذيرد كه گاها انتقادات زيادی به آن وارد است 
و ما معتقديم اگر از افراد پايين دست مشورت 
گرفته می شد شايد به اينجا كشيده نمی 
شد. همين سياست های غلط در بالا دست 
انگيزه و بی روحيه كرده  مجريان ما را بی 

است. البته تعداد اين افراد كم است.

خودتان  مجموعه  در   
شاهد فساد بوده اید؟

بله؛ فساد در تمام دستگاه های اداری به دليل 
ضعف ساختار نظارتی، ضعف مالی و ضعف 
ايمانی وجود دارد ولی خوب است كه خود 
سيستم وارد شود و جلوی فساد را بگيرد. خدا 
را شاكرم در اين پنج سالی كه  در خدمت 
بوده، خودمان  اگر فسادی  دوستان هستيم، 
كشف كرديم و برخورد كرديم و نهاد بيرون 
نظارتی متوجه فساد در مجموعه ما نشده است.

 طی این چند وقت اخیر، 
با چند فروشگاه زنجیره ای هم برخورد 
صورت گرفته است. در این مورد توضیح 

بدهید.
ابتدا بايد از روزنامه دنيای هوادار و اهالی رسانه 

تشکر كنم كه ما را در كشف تخلف و برخورد 
با فروشگاه های زنجيره ای ياری كردند. در اين 
فروشگاه ها چند اتفاق رخ می دهد. يکی كالای 
تاريخ گذشته و نزديك به زمان انقضا است و 
برخی ها فضای نامناسب و غير بهداشتی داشتند. 
اگر لازم باشد ليست فروشگاه های متخلف را هم 
اعلام می كنيم تا مردم هوشيار باشند. اما بحث 
بعدی اينکه مثلا قيمت روی محصول ۵ هزار 
تومان درج شده و كسی نمی تواند بالای اين 
مبلغ بفروشد اما برخی از فروشنده ها اتيکت ٧ 
هزار تومان روی كالا چسبانده اند و با تخفيف 
١٠ درصد به قيمت ٦ هزار تومان می فروشند 
كه باز هم هزار تومان از قيمت مصوب بالاتر است 
و فاكتور شش هزار تومان به شهروندان می دهند 
كه مردم بعضا متاسفانه به قيمت درج شده در 

فاكتور توجه نمی كنند!

از   به عنوان سوال آخر، 
عملکرد خودتان در تعزیرات حکومتی 

راضی هستید؟
بنده از عملکرد تعزيرات حکومتی راضی نيستم 
و معتقدم فضا برای كار كردن و مقابله با فساد 
بسيار است. اما گاهی يك ارگان بالا دست به 
دليل همان ضعف سياست گذاری كه عرض 
كردم جلوی پيشروی ما را می گرد و ديگر نمی 
شود كاری كرد. اما از عملکرد خودم در سازمان 
تعزيرات رضايت كامل دارم و با وجدان راحت 
به كارم ادامه می دهم زيرا مطمئن هستم كه تا 
سرحد توانم و تا آن جا كه قوانين به بنده اجازه 
می دهد، به فساد اقتصادی مبارزه كردم. البته 
ايراد و اشکال قطعا داشتيم. چند وقت پيش 
فردی را ١٠ روز بازداشت كرديم و بعد از آن بی 
گناهی او ثابت شد، من هم از اين فرد حلاليت 
طلبيدم و اميدوارم حقيقتا من را حلال كند.  

خبر

»علی اكبر مختاری« در گفتگو با »دنیای هوادار«:

بعضی رفتار و سياست گذاری های
 افراد بالا دست نظام 
معقول به نظر نمی رسد
»دنیای هوادار« ما را در برخورد با
فروشگاه های زنجیره ای یاری کرد

 دكتر علی  ساجدی

ما در سه حوزه مشکلات 
زیادی داریم. یکی حوزه 

سیاست گذاری است که 
مربوط به مجریان بالا دست 

نظام است که تصمیم می 
گیرند در مورد ارز و واردات 
کالا با ارز 42۰۰ تومانی و 
صنعت پتروشیمی و نحوه 

نرخ گذاری در حوزه فولاد و 
نحوه توزیع کالا در بورس و 

همه این ها انتقاداتی داریم
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روزنامه

5 شهری

با مصوبه شورای اسلامی شهر، حقوق و دستمزد 
كارگران پيمانکار خدمات شهری شهرداری كرج 

با توجه به تورم موجود افزايش يافت. 

به گزارش دنيای هوادار، در لايحه مذكور آمده 
است: به شهرداری كرج اجازه داده می شود 
نسبت به افزايش حقوق و دستمزد كارگران 

پيمانکار خدمات شهری با توجه به نرخ تورم 
و پيش بينی های كميته فنی خدمات شهری 
به ميزان ٢٤.۵ درصد اقدام و كسری اعتبار 

مورد نياز را در متمم بودجه پايدار كند.
اين لايحه در كميسيون برنامه و بودجه مطرح 
از بحث و بررسی مقرر گرديد  شد و پس 
حقوق  افزايش  به  نسبت  كرج  شهرداری 

شهر  خدمات  پيمانکار  نيروهای  مزايای  و 
متناسب با ضريب افزايش حقوق و مزايای 
حقوق  عالی  شورای  مصوب  و  كار  شورای 
دستورالعملهای  و  كار(  )وزارت  دستمزد  و 
ذيربط اقدام و تغييرات را در متمم بودجه 

۹٨ پايدار كند.
 حاضرين در صد و پنجاه و نهمين جلسه 

شورای اسلامی شهر كرج با رويکرد حمايت 
از قشر آسيب پذير كارگر و در راستای حمايت 
و  تورم  شرايط  در  پرسنل  توانمندسازی  و 
تا  را مصوب كرد  اين لايحه  گرانی موجود، 
حقوق كارگران خدمات شهر با افزايش ۵.٢٤ 
درصدی به سطح استاندارد مصوب شورای 

عالی حقوق و دستمزد برسد.

حقوق و دستمزد کارگران پيمانکار خدمات شهری
شهرداری کرج افزايش يافت

سازمان  های  شهرداری  امور  معاون 
شهرداری ها و دهياری های كشور اظهاركرد: 
٨٤٠ كيلومتر خطوط مترو برای كشور در نظر 
گرفته شده كه 3١٨ كيلومتر آن در حال بهره 
برداری، ٢٦۹ كيلومتر در حال ساخت و ٢۵3 

كيلومتر در دست مطالعه است.

رجب  حسين  هوادار،  دنيای  گزارش  به 
عامل  مديران  فصلی  نشست  در  صلاحی 
سازمان پايانه های مسافربری شهرداری های 
كشور گزارشی در خصوص سه محور حمل و 
نقلی تاكسی، اتوبوس و مترو ارائه كرد و گفت: 
تاكسی در كشور وجود  3٢٠ هزار دستگاه 
دارد كه تا پايان امسال ١۹٠ هزار تاكسی به 
سن فرسودگی می رسند و نيازمند نوسازی 

هستند.
وی اضافه كرد: طرح واردات تاكسی گاز سوز 
و برقی نيز در هيات دولت در حال پيگيری 
است. براساس ماده ١٢ قانون رفع موانع توليد 
رقابت پذير و ارتقای نظام مالی كشور مقرر 
شده دولت از محل صرفه جويی سوخت بابت 
هر دستگاه تاكسی ۵٠٠٠ دلار پرداخت كند 
كه در حال تغيير اين عدد به ۹٠٠٠ دلار برای 

تاكسی هستيم.
 وی در ادامه به ناوگان اتوبوسرانی شهری در 
كشور اشاره كرد و گفت: ٢٢ هزار دستگاه 
اتوبوس در اين ناوگان وجود دارد كه امسال 
بالای ١٠  نزديك به ١۵ هزار دستگاه عمر 

سال دارند..
رجب صلاحی تصريح كرد: در حوزه ناوگان 
رفع  قانون   ١٢ ماده  از  شهری  اتوبوسرانی 
موانع توليد رقابت پذير و ارتقای نظام مالی 
كشور استفاده كرديم و بايستی ١٤٢ هزار 

سوخت  جويی  صرفه  محل  از  يارانه  دلار 
اتوبوس های  خريد  و  تامين  برای  دولت  از 
گازسوز بگيريم و در اتوبوس های ديزلی اين 

عدد ٦٧ هزار دلار است.
معاون امور شهرداری های سازمان شهرداری ها 
به وضعيت  و دهياری های كشور همچنين 
خطوط مترو در شهرها نيز اشاره كرد و گفت: 
۹ كلانشهر در كشور به حوزه مترو ورود پيدا 
كرده اند كه در پنج كلانشهر تهران، مشهد، 
شيراز، اصفهان و تبريز خطوط مترو در حال 
كرمانشاه،  شهرهای  در  و  هستنند  فعاليت 
اهواز، قم وكرج خطوط مترو در حال ساخته 

شدن است.
وی با بيان اينکه با متروی تهران روزانه ٢.٧ 
ميليون سفر جابه جا می شود،اظهاركرد: اگر 
خطوط ٦ و ٧ مترو تهران تکميل شود و تعداد 
ناوگان نيز افزايش يابد و سر فاصله قطارها به 
حدود ٢.۵ دقيقه برسد ظرفيت مسافربری 
متروی  تهران  روزانه ٧ ميليون سفر خواهد 

شد.

رجب صلاحی تصريح كرد: در كشور ٨٤٠ 
ميليون نفر سفر در سال توسط خطوط مترو 
انجام می شود كه اگر تمام خطوط متروی در 
حال ساخت به بهره برداری برسد و كمبود 
شود  می  بينی  پيش  گردد،  تامين  ناوگان 
اين ميزان به ٢3٠٠ ميليون نفر سفر در سال 

افزايش می يابد.
نيز  اسلامشهر  و  اينکه رشت  بيان  با  وی 
اضافه  ريلی  خطوط  دارای  شهرهای  به 
شدند و در حال حاضر ١١ شهر در كشور 
در حوزه ناوگان حمل ونقل عمونی فعال 
هستند، گفت: در شهر رشت برای اولين بار 
در كشور شاهد راه اندازی تراموای شهری 
به طول ١۵ كيلومتر خواهيم بود. متروی 
اسلامشهر نيز ادامه خط 3 متروی تهران 
به طول ١3.۵ كيلومتر است كه به اين شهر 

امتداد می يابد.
معاون امور شهرداری های سازمان شهرداری ها 
و دهياری های افزود: از سال ١3۹٢ تا كنون 
به  مشاركت  اوراق  تومان  ميليارد  هزار   ١3

شده  داده  تخصيص  كشور  مترو  خطوط 
است وامسال نيز ٨٠٠٠ ميليارد تومان اوراق 
مشاركت در حوزه حمل و نقل عمومی شهری 
و بازآفرينی  شهری در نظر گرفته شده كه 
۵٠٠٠ ميليارد تومان آن برای كمك به توسعه 

خطوط مترو است.
تملك  محل  از  دولت  گفت:  همچنين  وی 
دارايی ها نيز تاكنون ٧۵٠٠ ميليارد تومان به 
۹ شهر دارای خطوط ريلی كمك كرده است.

خصوص  در  همچنين  صلاحی  رجب 
سازمان های پايانه های مسافربری شهرداری ها 
كه  می شود  احساس  نياز  اين  اظهاركرد: 
نظير  سازمان ها  اين  از خدمات  بخش هايی 
ارايه شود  الکترونيك  صدور بليت به صورت 
و اين سازمان ها می توانند برای خود درآمد 

پايدار توليد كنند.
سطح  ارتقای  برای  گفت:  همچنين  وی 
خدمات اين سازمان ها در حال پيگيری برخی 
مسايل و مشکلات حوزه كاری آنها از طريق 

دولت هستيم.

269 کیلومتر خطوط مترو در حال ساخت 

تشدید نظارت بر ساخت و سازهای 
پایتخت  در تعطیلات محرم

مديرعامل شهربان و حريم بان شهرداری تهران از تشديد 
نظارت بر ساخت و سازهای پايتخت و صيانت از حريم در 

تعطيلات محرم خبر داد.

به گزارش دنيای هوادار به نقل از مهر، سيد امير فتاحيان 
ضمن تسليت ايام عزاداری امام حسين )ع(، با بيان اين كه 
احتمال وقوع تخلفات ساخت و ساز در ايام تعطيل در 
مناسبات گوناگون افزايش پيدا می كند، اظهار كرد: تخلف 
در ساخت و ساز و حريم خواری، مصداق بارز تضييع حقوق 
شهروندی و قانون شکنی است و مديريت شهری در حوزه 

شهر و حريم، تعارفی در اجرای قانون ندارد.
وی با اشاره به فعاليت شبانه روزی شهربان در نگهداشت، 
حفظ ايمنی و جلوگيری از تخلفات ساخت و ساز گفت: 
با برنامه ريری های صورت گرفته، نظارت بر ساخت و ساز 
در شهر و صيانت از حريم پايتخت در ايام تعطيلات تاسوعا 
و  با همکاری شركت شهربان  )ع(  عاشورای حسينی  و 
حريم بان و شهرداری های مناطق و نواحی تشديد می شود.

در  داريم  تقاضا  از شهروندان  كرد:  خاطرنشان  فتاحيان 
راستای دفاع از حقوق خود و حمايت از قانون، هرگونه 
تخلفات ساخت و ساز را به سامانه های نظارتی شهرداری 

تهران )١3٧ و ١٨٨٨( گزارش كنند.

تقویت پوشش شبکه ای خطوط 
تلفن همراه در ایستگاه های مترو

مديرعامل شركت بهره برداری مترو تهران و حومه از رفع 
مشکل وضعيت آنتن دهی خطوط همراه اول و ايرانسل در 

تعدادی از ايستگاه ها طی روزهای آينده خبر داد.

به گزارش دنيای هوادار، فرنوش نوبخت در مورد وضعيت 
پوشش شبکه تلفنی دو ايستگاه جديد ميدان محمديه و 
بسيج در خط ٧، بيان كرد: درحال حاضر پوشش دهی آنتن 
برای خطوط ايرانسل قوی است، اما خطوط همراه اول آنتن 
ندارند. پيگيری بسياری برای تقويت پوشش دهی آنتن 
خطوط همراه اول انجام شده و اين مشکل در روزهای آتی 

حل خواهد شد.
بنا براعلام شهرنوشت، مديرعامل شركت بهره برداری مترو 
تهران و حومه با بيان اينکه وضعيت آنتن دهی شبکه تلفنی 
از ايستگاه های خط 3 مترو با مشکل رو به  در تعدادی 
رو است، تصريح كرد: با شركت مخابرات صحبت شده تا 
وضعيت آنتن دهی تمام ايستگاه ها در اين خط تقويت شود.

لزوم تحول در پایانه های 
مسافربری و مدیریت آنها

معاون عمرانی وزير كشور گفت: نيازمند نگاه جديدی در 
بحث پايانه های مسافربری و مديريت آنها هستيم.

مهدی  ايسنا،  از  نقل  به  هوادار  دنيای  گزارش  به 
جمالی نژاد  در نشست فصلی مديران عامل سازمان های 
پايانه های مسافربری شهرداری ها با بيان اينکه در بحث 
پايانه ها و مديريت آن ها همراه با تحولات شهری حركت 
نکرده ايم و چند سالی است كه در اين حوزه نگاه نو و 
تحولات را كمتر شاهد بوديم، گفت: نيازمند نگاه نوآورانه 
و خلاقانه هستيم كه بسيار می تواند كمك رسان در اين 

حوزه باشد.
معاون عمرانی وزير كشور گفت: اگر كميته مشترک بين 
پليس، سازمان شهرداری ها و دهياری ها و اتحاديه پايانه های 
مسافربری شهرداری ها باشد و در يك بازه زمانی كوتاه، 
اين كار انجام شود، بسياری از مشکلات در اين حوزه حل 

می شود.

اخبار

شورای اسلامی شهر كرج لايحه تملك اراضی 
متروی تهران واقع در اين كلانشهر را مصوب 

كرد. 

به گزارش دنيای هوادار، در متن لايحه آمده 
است: »به شهرداری كرج اجازه داده ميشود 
وفق مصوبه كميسيون ماده ۵ نسبت به صدور 
پروانه مطابق نقشه پيشنهادی پيوست در پنج 
فاز با اخذ بهای خدمات ناشی از ارزش افزوده 
تغيير كاربری و عوارض پروانه ساختمانی برابر 

مفاد توافق نامه فوق الذكر اقدام نمايد.«
 كميسيون برنامه و بودجه شورای اسلامی 
شهر كرج اين لايحه را با سه قيد بدين شرح 

مصوب كرده بود؛ ١- حداقل مبلغ تهاتر در 
اين پروژه 3.3 ميليارد تومان و نهايتاً طی ١٠ 
سند مالی در سال صورت پذيرد. ٢- همزمان 
با پيشرفت پروژه ساخت پاركينگ متناسب 
با پيشرفت صورت پذيرد. 3- پيش فروش 
با قانون پيش فروش املاک صورت پذيرد و 
شهرداری نظارت كامل بر اين امر را داشته 
باشد. ٤- در رابطه با دريافت نقدی نيز مطابق 

توافق نامه و پيشنهاد شهرداری عمل شود.
 پنج فاز تملکی اين زمين نيز بدين شرح است: 
فاز يك: محدوده جنوبی خيابان انوشيروان، 
فاز دو: خيابان انوشيروان تا درختی، فاز سه: 
خيابان درختی تا ارغوان، فاز چهار: خيابان 

ارغوان تا كوكب و فاز پنج: خيابان كوكب تا 
٤۵ متری گلشهر.

 مقرر شده بود ۵٠ درصد اراضی تملکی فوق 
جهت كاربری تجاری و اداری با تراكم ٢٤٠ 
و  معابر  جهت  درصد   3٠ حدوداً  و  درصد 
درصد جهت فضای خدماتی اختصاص يابد و 
از تجاری و اداری احداثی به ميزان ٢٠ درصد 
آتش  قبيل  از  خدماتی  مراكز  همچنين  و 
نشانی، مراكز فرهنگی و آموزشی و مذهبی، 
های  پاركينگ  از  مجزا  عمومی  پاركينگ 
اختصاصی مراكز تجاری نيز بعد از ساخت به 
صورت تکميل و آماده از سوی شركت مذكور 

به رايگان به شهرداری واگذار گردد. 

اين لايحه پيش از طرح در كميسيون برنامه 
و بودجه، در كميسيون شهرسازی، معماری 
شهر  اسلامی  شورای  فرسوده  های  بافت  و 
كرج و با حضور تيم های كارشناسی چکش 
كاری شده و مورد بحث و بررسی قرار گرفته 
بود و پس از تجزيه و تحليل ابعاد شهرسازی 
لايحه، برای تعيين تکليف مسائل مالی روانه 
برنامه و بودجه شده بود كه در  كميسيون 
نهايت ساز و كار تملك آن طی ۵ فاز برای 
معابر  توسعه  همچنين  و  مترو  خط  ادامه 
فرهنگی  و  تجاری  های  مجتمع  احداث  و 

مشخص و مصوب شد.

شورای شهر کرج لایحه تملک اراضی متروی تهران را مصوب کرد
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»چراغی دیگر«
:: لینکین پارک  :: 

»چراغی ديگر« هفتمين آلبوم استوديويی 
گروه لينکين پارک، بيانيه ای تفرقه انداز و 
اين  از  از گروهی است كه پيش  بی پروا 
نيز از تجربه  های متهورانه باكی نداشت. 
با توجه به آثار لينکين پارک – از ای پیِ 
»فورت  پروژه ی  و  »مسيربرخورد« 
ماينر« گرفته كه هر دو روی سبك رپ 
تمركز داشتند تا آلبوم الکترونيكِ »يك 
ريميکسِ  آلبوم های  و  خورشيد«  هزار 
با  گروه،  اين  گفت  می توان   – لينکين 
احساس تحسين آميزی نسبت به تركيبِ 
بنا  را  امپراتوری ای  مختلف،  سبك های 
كرده كه بر بنياد درد و وحشت و اضطراب 

قرار گرفته است
اين برای اولين بار است كه گروه شاد و راضی به نظر می رسد. به اين ترتيب شايد 
آن ها در آرامش باشند اما خلاقيت شان در راه اين آرامش كمتر به چشم می آيد. 
مجموعه ای از نوشته های سرخوشانه و حتی كورسِ هايی كه در آن ها تنها آوای »نا 
نا نا« تکرار می شود در عرصه ی موسيقی پاپ بهای چندانی ندارد. نزديك ترين 
قطعه ی آن ها به موسيقی راک در اين آلبوم قطعه ی»با خودم حرف می زنم« است 
كه در آن صدای زنده  و قابل لمسی از درامزِ راب بوردن Rob Bourdon، و 

»ريك« هايی از گيتارِ برَد دلسون Brad Delson می شنويم. 
با توجه به اينکه همه ی اعضای گروه حدود چهل سالگی را می گذرانند كاملا بالغ 
شده اند و انتظار مخاطبانی را دارند كه آن ها هم بالغ شده باشند و از سبکی كه گروه 
را در اوايل دهه ی گذشته به شهرت رساند قدمی بزرگ فراتر رفته باشند. انصافا 
چنين رويکردی بايد انرژی بخش و نيرودهنده باشد. لينکين پارک از آغاز حرفه اش 

بوسيله ی تخليه هيجانی و برون ريزی با مخاطبانش ارتباط برقرار كرد.
با وجود اين بسياری از احساسات موجود در اين آلبوم زودگذر و ناپايدار هستند. 
مسئله اين نيست كه چراغی ديگر يك اثر پاپ است، آن ها قطعا به خاطر اين تلاش 
جسورانه يعنی تلاش خارج از محدوده ی هميشگی شان امتياز می گيرند، اما مشکل 

اين جاست كه چراغی ديگر فاقد آن تاخت و تاز غريزی هميشگی آن هاست. 

معرفی موسیقی

»زندگیِ بالا«
:: کلر دنی  ::

درام رازآلود High Life داستانی خاص 
روايت  را  ماورايی  الِمِان های  از  پرشده  و 
می كند؛ داستانی درباره ی پدری به اسم 
او  سن وسال  كم  شديدا  دخترِ  و  مانتی 
ماموريتی  بازماندگان  آخرين  جزو  كه 
خطرناک و نفرين شده با محوريت سفر 
شمسی  منظومه ی  از  خارج  به  انسان 
هستند. وضعيت عجيب وغريب سفينه ی 
آن ها هم از لحظه ای ترسناک تر از قبل به 
نظر می رسد كه اين فضانوردان نه چندان 
تا  زيادی  فاصله ی  می فهمند  كاربلد 
 Event( ِكشيده شدن درون افق رويداد
Horizon( يك سياه چاله ندارند. اين فيلم 
را كلر دنی يعنی كارگردانی ساخته است كه برخی سينماروهای حرفه ای او را 
به عنوان يك فيلم ساز فرانسوی جسور و بحث برانگيز می شناسند. كسی كه به شدت 
سعی دارد هميشه فيلم هايی بسازد كه از جهات گوناگون حقيقتا به او تعلق دارند و 
قبل از آن يك كارگردان باشد، يك نويسنده ی تحسين شده است. حتی انتقادهايی 
از استعمار و ارائه ی روايتی تصويری و شاعرانه از زندگی انسان ها هم به مانند برخی 

از آثار ديگر او در High Life پيدا می شوند.
با اين اوصاف برای كسانی كه می توانند با ريتم انتزاعی و سخت سينمای دنی كنار 
بيايند و فيلم های قانون شکن در پيروی از قواعد داستان گويی درون جهان هنر 
هفتم را دوست دارند، High Life احتمالا تجربه ای لذت بخش خواهد ساخت. 
راستی آن هايی كه باتوجه به تريلر ويژه ی فيلم The Lighthouse، انتخاب شدن 
رابرت پتينسون برای ايفای نقش بروس وين/بتمن و حضور او در جايگاه يکی از سه 
بازيگر اصلی فيلم جديد كريستوفر نولان يعنی Tenet علاقه ی زيادی به شناخت 
فيلم های بهتر او پيدا كرده اند هم بايد High Life را تماشا كنند. چون پتينسون 
در اين فيلم نقش كاراكتری را ايفا می كند كه در اصل برای بازی شدن توسط 
فيليپ سيمور هافمن فقيد نوشته شده بود و نقش آفرينی او در جايگاه وی انقدر 
عالی است كه بسياری از رسانه های سينمايی، اين اجرا را يکی از سه بازيگری برتر 

اين نقش آفرينِ 33ساله ی بريتانيايی تا به امروز به شمار آورده اند.

معرفی فیلم

»روزها و رویاها«
:: پیام یزدانجو  :: 

دو  دردآشنای  حکايت  روياها  و  روزها 
انسان است، انسان هايی كه نيروی عشق 
به هم پيوندشان می دهد و سپس از هم 
دورشان می كند، روايت هايی پرُكشش كه 
مخاطب را از همان ابتدا به وجد می آورد، 
هرچند هم زمان حسی از نگرانی، ترس و 
نافرجامی را نيز در وجودش ايجاد می كند. 
شخصيت های اصلی داستان از همان ابتدا 
به خواننده معرفی می شوند. دختر و پسر 
آرتيستِ داستان در يك مهمانی همديگر 
ادامۀ داستان رقم  را ملاقات می كنند و 
دوستانشان  ميان  اين  در  اما  می خورد، 
هم به عنوان كاراكترهای فرعی و تأثيرگذار 
وارد داستان می شوند. پدر و مادر آرش در دوران انقلاب به دليل فعاليت های سياسی 
به زندان می افتند و بعد از انقلاب از ايران می روند. آرش پيش مادربزرگش بزرگ 

می شود و ...
و  »سفر«  »جاودانگی«،  »زيبايی«،  »سرخوشی«،  دارد:  فصل  پنج  داستان 
»بخشايش«. هر يك نيز روايتی ساده دارد، اما ذهنيت شخصيت های داستان 
پيچيده است. در قسمت هايی از كتاب آرش از عقايد فلسفی اش می گويد و بی تا 
بی آنکه حرفی بزند، می كوشد ساختارهای پراكنده و نامشخص ذهنِ آرش را به 
هم ربط دهد. اما چيزی كه در پسِ اين داستان ساده وجود دارد، پيچيدگی 
روايت هاست. محوريت داستان تصميم گيری در لحظات حساس و دشوار زندگی 
است. پيام يزدانجو اين حس ترديد و تعليق را به درستی ساخته و پرداخته است. او 
زندگی را سرشار از لحظاتی می داند كه خودمان را به ياد نمی آوريم، حتی خودمان 

را در آينه می بينيم اما متوجه می شويم كه برايمان آشنا نيست. 
پيام يزدانجو قلم خوبی دارد. نويسنده، مترجم، ويراستار و پژوهشگر است. او 
به مرور زمان  را خوب می شناسد. می داند كه ممکن است  آدم ها  حال  وهوای 
دستخوش تحولاتی  شويم كه شايد خودمان متوجه شان نشويم. برای علاقه مندان 
با داستان های رمانتيك، كه فلسفه و ادبيات هم چاشنی اش باشد، كتاب روزها و 

روياها انتخاب مناسبی است.

معرفی کتاب

محمدحسین سیفی

ايرانی  ی  پرآوازه  كارگردان  مهرجويی،  داريوش 
است كه در خارج از كشور هم هنرمند شناخته 
شده ای از ايران محسوب می شود. به گواه تاريخ، 
فيلم »گاو« به كارگردانی داريوش مهرجويی، پای 
فيلم های ايرانی را به جشنواره های خارجی باز 
كرد و سينمای ايران را در تمام دنيا بر سر زبان ها 
انداخت. اما تنها اين مساله باعث شهرت و مقبوليت 
مهرجويی ميان سينما دوستان ايرانی نشده است 
و آثار ديگری همچون »پری«، »هامون«، »دايره 
مينا«، »ليلا« و... نيز به كارگردانی او جلوی دوربين 
رفتند و هركدام به نوبه ی خود توانستند رابطه 
تنگاتنگ و خوبی با عاشقان ايرانی سينما ايجاد 
كنند. يکی از همين فيلم بی ترديد »اجاره نشين 
ها« محصول سال ١3٦۵ است كه از همان موقع 
تا امروز كه 33سال می گذرد طرفداران بسياری 
داشته است . تا جايی كه در ليست ده فيلم برتر 
سينمای ايران به انتخاب منتقدين، نام اين فيلم 
نيز به چشم می خورد. همين مساله بهانه خوبی 
است تا نگاهی دگربار به فيلم »اجاره نشين ها« 

داشته باشيم.

خانوار  چهار  زندگی  داستان  ها«  نشين  »اجاره 
در  فرسوده  ی  طبقه  چهار  ساختمان  يك  در 
حاشيه شهر كه منطقه ای در دست سازندگی 
است، زندگی می كنند. اما اوضاع اين خانه هيچ 
تعريفی ندارد و سيستم لوله كشی فاجعه آن باعث 
شده تا در صورت عدم تعميرات اساسی، خانه به 
كل ويران شود. در اين ميان اما، »عباس« آقای 
مباشر-با بازی عزت الله انتظامی- كه نماينده ورثه 
صاحب كل خانه است با دسيسه »غلام« مشاور 
املاک، تصميم به بالا كشيدن خانه بگيرند و اجازه 
تعميرات به مستاجران ندهند. اهالی نيز در عملی 
متقابل و با كمك »باقری«)ديگر مشاور املاک( 
آقا  از چنگ عباس  را  تا خانه  تلاش می كنند 

دربياورند و از آن خودشان كنند.
از همان تيتراژ آغازين فيلم گويی از زاويه ديد 
و  شده  گرفته  وارد«  »تازه  و  »توريست«  يك 
جای جای مدرن و آباد شهر را به ما نشان می 
دهد) كه بسيار تاثير گرفته از تيتراژ ابتدايی فيلم 
»مستاجر« )Tenant( ساخته »رومن پولانسکی« 
است و در آنجا هم تيتراژ از زاويه ديد تازه وارد 
آن شهر گرفته شده(، می توان گفت كه اجاره 
نشين ها در ستايش »سازندگی« ،»شهرسازی« 
و البته »گذر از سنت به مدرنيته« ساخته شده 
است اما فيلمساز در كنار اين ستايش به اين نکته 
اساسی توجه داشته است كه در كنار عبور از سنت 
نبايد پايه های اصلی زندگی كنونی ما كه همين 
»سنت«هاست را فراموش كرد چرا كه اين ها تنها 

دارايی ما از گذشته هستند.

از همان سکانس آغازين، با يك مامور شهرداری 
طرف هستيم كه پايان كار اولين خانه آن منطقه 
را تحويل داده و نويد ورود پل ها و اتوبان ها و 
ساختمان های سر به فلك كشيده )نشانه های 
شهری( را به اهالی می دهد. تا در نهايت و سکانس 
پايانی كه دوباره اين مامور شهرداری باز ميگردد و 
با ويرانه ی آن خانه مواجه می شود اما به اهالی 
از طرف »دولت« قول صاحبخانه شدن با اقساط 
طويل المدت در همان خانه را به گوش اهالی 
می رساند. همين آغاز و پايان نشان از سرنوشت 
حتمی آن منطقه يعنی»مدرن شدن« خبر می 
دهد اما در ميانه اين داستان است كه مهرجويی 
قصه خودش را يعنی چگونی مواجهه با مدرنيته و 
گذر از سنت و گذشته را بدون كوچکترين لکنت 
بيان می كند و همه چيز در بين اين آغاز و پايان 

جريان دارد.
در اين ميانه، با اولين ساختمان ساخته شده در آن 
منطقه طرف هستيم كه قرار است شروع مدرنيته 
باشد. ساختمانی كه به خوبی هم در قصه و هم در 
تصوير صاحب »كاراكتر« شده است و چيزی فراتر 
از يك سازه فلزی بی جان به حساب می آيد ؛ به 
ياد بياوريد لحظاتی كه ساكنينش را تنبيه می كند 
و البته اين نکته اساسی كه خانه ی »مادر« خانواده 
تا وقتی حضور دارد هرگز خراب نمی شود. و با 
اينکه مهندسی افتضاحی دارد، همه برايش دندان 
تيز كرده اند و مشاور املاكی ها با دو دسته كردن 
اهالی سعی در به چنگ آوردنش دارند. حتی خانم 
مهندسی هم كه برای خريد می آيد ذكر می كند 

كه اين خانه با همين مهندسی افتضاح چيزی 
فراتر از يك خانه است. از اين رو مهرجويی با جان 
بخشيدن به خانه، سعی در روايت قصه ای فراتر از 
دعوای صاحبخانه و مستاجری صرف داشته است.
در »اجاره نشين ها«ی مهرجويی و روايتی كه از 
اين گذر به مدرنيته دارد، »مادر« نقشی اساسی 
و كليدی بازی می كند .تنها مادر خانه است كه 
همه برايش احترام قائلند و حتی آقای قندی نيز به 
مادر اين خانه با اينکه مادر واقعيش نيست، با لفظ 
مادر صدايش می كند. حتی عباس آقای يك دنده 
ای هم كه هيچکس حريفش نمی شود و تا پای 
كشتن آقای قندی نيز پيش می رود، تنها از مادر- 
با بازی حميده خيرآبادی- حساب می برد و با در 
خواست او تمام اشتباهات قبليش را تلاش می كند 
كه جبران كند )مثل بازگرداندن كارگرها و دادن 
مزدشان و...( . در پررنگ بودن نقش مادر برای اين 
خانه يك ميزانسن بسيار درخشان در فيلم وجود 
دارد جايی كه همه كارگران برای شام به خانه عباس 

آقا آمدند و عباس آقا می خواهد سوئيچ ماشينش 
را به برادری كه با او قهر است بدهد. علاوه بر اين 
صحنه، تا وقتی اين مادر در خانه حضور دارد و همه 
به حرف او گوش می دهند، خانه ی نصف و نيمه 
ای كه قرار است ساكنينش را به مدرنيته برساند 
كماكان سالم است اما به محض اينکه مادر با بالا 
گرفتن دعوای دو برادر)عباس آقا و مهندس( خانه 
را ترک می كند، خانه به كل ويران می شود و همه 

زير آوار می مانند.
مهرجويی با اجاره نشين ها مدرنيته را ستايش 
می كند اما حواس مخاطبش را جمع گذشته اش 
نيز می كند. هيچکس مسئوليت عملی كه انجام 
داده و باعث بوجود آمدن آن شرايط برای خانه 
شده را بر عهده نمی گيرد و هر كسی برای منافع 
خود حاضر است هر كاری كند. تا جايی كه حتی 
حاضرند دست به تخريب اين خانه بزنند. غافل از 
اينکه اينگونه هم از مدرنيته باز خواهند ماند و هم 

گذشته را به فراموشی می سپارند. 

نقد برترین فیلم های تاریخ سینمای ایران )۱(؛

»اجاره نشين ها« ؛  پيشرو، گرم و پر از جزئيات
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آگهی فقدان سند مالکيت
آقای آرين اصلانی ضمن تسليم دو برگ استشهاديه تصديق شده اعلام نموده است كه سند مالکيت ششدانگ يکدستگاه آپارتمان مسکونی واقع در طبقه اول سمت شمالی قطعه اول تفکيکی بمساحت ١۵۵/٢٨مترمربع 
بشماره پلاک 3٠٢۹٤فرعی از ١۵١ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ١٢3۹فرعی از اصلی مذكور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان كرج مورد ثبت ١٠٧3١٠٠صفحه ٨٢ دفتر ٤3٠٢بنام متقاضی ثبت و سند 
بشماره چاپی ٦3٦٢٧٨ بنام متقاضی صادر و تسليم گرديد كه بعلت سهل انگاری مفقود گرديده است لذا تقاضای صدور سند مالکيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره يك اصلاحی به ماده ١٢٠ آئين نامه 
قانون ثبت در يك نوبت آگهی می شود تا چنانچه كسی مدعی وجود سند مالکيت نزد خود و يا انجام معامله نسبت به ملك مذكور باشد ضمن ارائه اصل سند مالکيت به اين اداره تسليم تا وفق مقررات عمل گردد بديهی 

است چنانچه ظرف مدت ده روز مقرر از تاريخ انتشار آگهی اعتراضی واصل نشود و يا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسليم خواهد شد.
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک كرج - از طرف عیسی شاهدی پاپکیاده

ارتباط فضانوردان با زمین
بیشتر می شود

ايستگاه فضايی بين المللی ارتقاء داده های ٦٠٠ مگابيت 
در ثانيه را دريافت كرده است و فضانوردان و مراكز كنترل 
روی زمين را قادر می سازد تا با سرعت بيشتری ارتباط 

برقرار كنند.

به گزارش »دنيای هوادار« به نقل از اسپيس، به گفته ناسا، 
ايستگاه فضايی بين المللی ارتقاء داده های ٦٠٠ مگابيت در 
ثانيه را دريافت كرده است و فضانوردان و مراكز كنترل روی 
زمين را قادر می سازد تا با سرعت بيشتری ارتباط برقرار كنند.

اين به روز رسانی ميزان داده های ايستگاه فضايی بين المللی 
را دو برابر می كند و امکان انجام انواع جديدی از عمليات 

فنی و آزمايش های علمی را فراهم می آورد.
قابليت های  در  مهمی  نقش  همچنين  بروزرسانی  اين 

ارتباطی ايستگاه آينده Gateway ايفا خواهد كرد.
ارتباطات بين ايستگاه فضايی بين المللی و زمين توسط 
شبکه فضايی امکان پذير است، مجموعه ای از آنتن ها كه روی 
زمين قرار گرفته اند و همچنين ماهواره های رديابی و انتقال 

رله )TDRS( در مدار زمين اين شرايط را فراهم می كنند.
داده های ايستگاه فضايی بين المللی توسط اين ماهواره ها 
به آنتن های زمين منتقل می شود و پس از آن نقطه داده ها 
از طريق تلفن ثابت به مراكز ناسا ارسال می شوند. آژانس 
فضايی توضيح می دهد كه اين مراكز دارای سيستم های 
رايانه ای هستند كه سيگنال ها را به داده های قابل خواندن 
تبديل می كنند، فرايندی كه وقتی تيم های روی زمين نياز 
به ارسال اطلاعات به فضانوردان در ISS دارند، معکوس 
می شوند. اگرچه اين روند گسترده است، ناسا می گويد برای 
انتقال داده ها بين ايستگاه فضايی بين المللی و سيستم های 

زمينی آن، كمتر از يك ثانيه زمان نياز است.
با اتصال جديد ٦٠٠ مگابيت بر ثانيه، ايستگاه فضايی بين 
المللی اكنون می تواند دو برابر مقدار داده را در هر زمان معين 
نسبت به قبل از بروزرسانی ارسال و دريافت كند. در نتيجه 
تيم های موجود در فضا می توانند آزمايشاتی را انجام دهند كه 
نياز به ارسال اطلاعات بيشتری داشته باشد؛ داده های دقيق تر 

يا محتوای با وضوح بالاتر از جمله اين موارد هستند.
اين پروژه نشان داد كه شکل های موج پيشرفته فركانس 
راديويی را می توان به طور موثر برای افزايش نرخ داده و 
بهبود عملکرد برای خدمات ارتباطی پر سرعت استفاده كرد. 
استفاده عملياتی از اين شکل های موج پيشرفته ثابت می كند 
كه می توان آنها را نيز برای ماموريت های آينده استفاده كرد.

رنج جدید شماره سیم کارت های 
شاتل موبایل وارد بازار شد

مديرعامل شركت بهره برداری مترو تهران و حومه از رفع 
مشکل وضعيت آنتن دهی خطوط همراه اول و ايرانسل در 

تعدادی از ايستگاه ها طی روزهای آينده خبر داد.

رنج جديد شماره سيم كارت های شاتل موبايل با پيش 
شماره ٠۹۹٨ و كد يك، وارد بازار سيم كارت كشور شد.

به گزارش »دنيای هوادار« به نقل از روابط عمومی شاتل 
 3G موبايل، اين اپراتور تلفن همراه با پوشش سراسری
و 4G، رنج جديد سيم كارت های خود با پيش شماره 

٠۹۹٨١٤ را به بازار ارتباطات كشور عرضه كرد.
پيش  با  موبايل  شاتل  های  كارت  سيم  اين،  از  پيش 
به فروش  شماره های ٠۹۹٨١٠، ٠۹۹٨١١ و ٠۹۹٨١٢ 
می رسيد كه در پی افزايش تعداد مشتركين اين اپراتور در 
سراسر كشور، مجوز ارائه رنج جديد شاتل موبايل از سوی 

سازمان تنظيم مقررات و ارتباطات راديويی صادر شد.
بر اساس اين گزارش، انتخاب و خريد شماره با رنج جديد 
 ٠۹۹٨١٤ شماره  پيش  با  موبايل  شاتل  سيم كارت های 
اپراتور،  اين  و همچنين شماره های رند و خوش آهنگ 
نشانی  به  موبايل  شاتل  اينترنتی  فروشگاه  طريق  از 
shop.shatelmobile.ir ، نمايندگی های اين اپراتور 
تلفن همراه در سراسر كشور و يا پيش ثبت نام تلفنی از طريق 

تماس با شماره ٠۹۹٨١٠٠٠٠٠٠ امکان پذير خواهد بود.

اخبار

علی قوامی
محقق، مدرس و مشاور كارآفرينی

و  تحليل گر بازارسرمايه

مي كردند  تلاش  هکرها  پيش  سال هاي  در 
با  را  خود  اكتشاف  و  كنجکاوي  حس 
هك كردن يك كامپيوتر يا يك  سايت سيراب 
كنند. عمده هك ها شامل يك حمله ساده بود 
كه با دانستن يك آدرس IP عمومي شروع 
آسيب پذير  نقاط  كشف  به  بعد  و  مي شد 
سرويس دهنده سايت يا سرويس دهنده بانك 
اطلاعاتي    SQL  می  انجاميد و در نهايت 
نيز با بررسي اطلاعات و دارايي هاي اطلاعاتي 
قرباني به پايان مي رسيد. هکرها بيشتر اوقات 
در اواخر شب و وقت هاي خالي و تنهايي خود 
دست به اكتشاف در اينترنت مي زدند و اغلب 
تيمی يك نفره داشتند. اما امروزه وقتي يك 
حمله يا هك را بررسي مي كنيم، به سرعت 
برنامه ريزي و هدف  با  متوجه مي شويم كه 
قبلي بوده و يك تيم يا سازمان در پشت پرده 
آن وجود دارد. اغلب اين نوع حملات ماهيتی 
مجرمانه و جنايت كارانه دارند يا هدف آن ها 
كسب درآمد بوده و بيشتر شبيه يك كار در 
بازار است تا يك اكتشاف و ارزيابي استعداد و 
توانايي هاي شخصي. بنابراين هك و هکرها در 
اين زمان بسيار متفاوت از گذشته هستند. در 
ادامه، بزرگ ترين تهديدهای دنياي IT در اين 

روزها را مرور مي كنيم.

سندیکاي جرائم سایبري
اين روزها بسياري از هك ها و حملات توسط 
صورت  حرفه اي  و  سازمان يافته  گروه هاي 

براي  گذشته  در  كه  همان طور  مي گيرند. 
مواد مخدر، سرقت هاي بانکي، اخاذي و موارد 
شناخته شده  حرفه اي  گروه هاي  اين چنيني 
و سازمان دهي  آن ها گروهی  كار  و  داشتيم 
بانکي  سرقت هاي  براي  اكنون  بود،  شده 
الکترونيکي يا آلوده كردن يك شبکه و شنود 
اطلاعات روي آن نيز سازمان هايی حرفه اي 
تشکيل شده است تا دست به ارتکاب جرائم 

اينترنتي بزنند.
در اين سازمان ها بيشتر اوقات، هدف اقتصادي 
است و يك مغز متفکر مديريت سازمان را 
برعهده دارد كه با جمع كردن گروهی از افراد 
نخبه در هر حوزه و تقسيم وظايف و كارها 
سعي مي كند يك شبکه ارتباطي توزيع شده 
ايجاد كند.  در اين سازمان تعريف مي شود 
كه برنامه نويسي يك بات نت با چه  كسي است 
و نصب يك تروجان يا بدافزار را چه فردي 
بايد انجام بدهد. البته براي گروه هاي كوچك 
هك ممکن است اين ساختار مصداق نداشته 
باشد، اما در همان گروه هاي كوچك هك نيز 

برنامه ريزي و كار تيمي به اوج خود مي رسد 
تا يك حمله سازمان يافته و گسترده انجام 
شود. بنابراين امروزه ديگر با چند هکر كنجکاو 
سازمان هاي  با  عوض  در  و  نيستيم  روبه رو 
از  مواجه هستيم كه  بزرگ جرائم سايبري 
عهده هر جرمي برمي آيند و در قبال آن پول 

دريافت مي كنند.

  سرقت هاي مالي كوچک 
تمامي هك ها و تهديدات توسط سازمان هاي 
بزرگ تبهکاری اينترنتي صورت نمي گيرند؛ 
بسيار  تيم  يك  توسط  اوقات  برخي  بلکه 
كوچك و با هدف كسب درآمد اجرا مي شوند 
و هدف آن ها فقط يك چيز است: پول. اين 
افراد يا گروه هاي كوچك با سرقت يك رمز 
عبور يا اطلاعات يك كارت بانکي يا شنود 
سعي  سرور  و  يك  سايت  ميان  اطلاعات 
مي كنند مبالغي را سرقت كرده و به سرعت به 
پول محلي تبديل و در حساب هاي بانکي خود 

ذخيره كنند.

اين افراد از اين طريق درآمد نامشروع كسب 
پول شويي  به  دست  نوعي  به  يا  مي كنند 
در  افراد  اين  درآمد  اوقات  گاهي  مي زنند. 
چون  مي رسد.  دلار  ميليون  ده ها  به  سال 
كمتر  دردسر  خرد  و  كوچك  سرقت هاي 
اما منفعت بيشتري دارد و هميشه مي توان 
از  افراد يا سايت هايي را يافت كه می شود 
آن ها مقداري پول سرقت كرد. برخي اوقات 
رفته آن قدر كم  به سرقت  اين پول  حجم 
است كه صاحب آن متوجه نمي شود يا براي 
يافتن سارق هيچ تلاشي  برگرداندن آن و 

نمي كند.

)Hacktivism(  هکتیویسیم  
گونه سوم تهديدها در دنياي امروز از جانب 
بهترين  كه  است  سياسي  هك  گروه هاي 
انانيموس  هکر  گروه  مي تواند  نيز  آن  مثال 
)Anonymous( باشد. اين گروه ها معمولاً 
ابايي از لو  علني و شناخته شده هستند و 
رفتن يا معروف شدن ندارند. جامعه نيز آن ها 
را به عنوان يك گروه فعال سياسي مي پذيرد 
و براي آن ها وجهه ای منفي، آن طور كه براي 
قائل  دارد،  وجود  اينترنتي  جرائم  گروه هاي 
نيست. فعاليت هاي اين گروه هاي هك سياسي 
نيز معمولاً علني و در محيط هاي باز است. 
هدف و اعتقاد خود را در رسانه هاي اجتماعي 
علني مي كنند، بعد با ثبت نام از اعضاي جديد 
و افزايش اعضاي خود، با ابزارها و امکاناتي كه 
جلوتر از زمان خود هستند، سعي مي كنند 
اعتراض خود را با هك كردن يك سري سايت 
يا شبکه نشان بدهند. يکي از حملات شناخته 
شده توسط گروه هاي هك سياسي، حملات 
DDoS است. اين گروه ها خيلي كم به سراغ 
درآمدهاي مالي و سرقت هاي آنلاين مي روند 
قرباني  براي  تظاهر مي كنند كه  برعکس  و 
گروه ها  اين  افراد  اگر  هستند.  قائل  احترام 
دستگير شوند به جرم خود اعتراف مي كنند 

اما شرمسار و پشيمان نيستند.

تهدیدهای بزرگ در دنیای مجازی )1(

از »سنديکای جرائم سايبری«  تا »هکتيويسيم«

معاون طرح و برنامه وزارت صنعت، معدن و 
تجارت گفت: با ابلاغ دستورالعمل استخراج 
از فعاليت های زيرزمينی و غير  ارزها،  رمز 
فعاليت  اين  و  می شود  جلوگيری  قانونی 

بصورت رسمی و قانونی ادامه پيدا می كند.
در نشستی با حضور معاونين وزارت ارتباطات 
وزارت  و  نيرو  وزارت   ، اطلاعات  فناوری  و 
نهايی  بررسی   ، تجارت  و  معدن  صنعت، 
بهره  پروانه  و  تاسيس  جواز  دستورالعمل 

برداری برای استخراج رمز ارزها انجام شد.

به گزارش »دنيای هوادار« به نقل از وزارت 

زرندی  »سعيد  نشست  اين  در  صنعت، 
معاون طرح و برنامه وزارت صنعت، معدن 
ساير  با  كار  اين  جنس  گفت:  تجارت«  و 
و  است  متفاوت  كمی  صنعتی  توليدات 
چارچوب های موجود برای اين فرايند، بايد 

با نگاه متفاوت تدوين شود.
زرندی گفت: با توجه به جديد بودن موضوع 
با  استخراج رمز ارز در كشور تلاش كرديم 
همفکری و هم انديشی با صاحبان و فعالان 
اين حوزه و همچنين وزارتخانه های مرتبط 
با استخراج رمز ارزها، دستورالعمل را نهايی 
كنيم و آن را در شهريور ماه ابلاغ خواهيم كرد.

وی گفت: در موضوع استخراج رمز ارزها، شايد 
بتوان گفت، يکی از موفق ترين عکس العمل 
هايی كه در خصوص مواجهه با فناوری های 

نوين انجام شد.
معاون طرح و برنامه افزود: در گذشته با تأخير 
زياد و همچنين با نگاهی بسته به اين جور 
فناوری ها و كسب و كارها برخورد می شد، 
فوريت  و  العمل  عکس  موضوع  اين  در  اما 

تصميم گيری خوبی اتفاق افتاد.
معدن  صنعت  وزارت  برنامه  و  طرح  معاون 
و تجارت گفت : در دستورالعمل ملاحظات 
وزارت نيرو ارتباطات و ساير دستگاه ها لحاظ 

را  شده و تلاش می كنيم شرايط مساعدی 
برای فعالان اين بخش فراهم آوريم.

وی تصريح كرد :با ابلاغ دستورالعمل استخراج 
از فعاليت های زيرزمينی و غير  ارزها،  رمز 
فعاليت  اين  و  می شود  جلوگيری  قانونی 

بصورت رسمی و قانونی ادامه پيدا می كند.
در اين جلسه معاون وزير نيرو و مديرعامل 
توانير و معاون وزير ارتباطات و رئيس سازمان 
در  را  خود  ديدگاههای  اطلاعات،  فناوری 
خصوص دستور العمل صدور جواز تاسيس 
و پروانه بهره برداری برای استخراج رمز ارزها 

ارائه كردند.

استخراج پول دیجیتال به زودی قانونی می شود
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 لیگ اول
 غزال تیزپای فوتبال ایران ! 

ليگ اول ؛ اولين دوره ليگ برتر يك ميهمان 
از حضور  ويژه داشت. »خداداد عزيزی« بعد 
در چند تيم اروپايی از جمله كلن و سن خوزه 
و النصر با پاس تهران به ليگ ايران برگشت. 
خداداد عزيزی در مورد اين كه چرا در ميان 
پيشنهادهايش، پاس را انتخاب كرد می گويد كه 
او پرسپوليس را دوست داشت اما به خاطر اين 
كه هواداران استقلال هم به او لطف داشتند و 
او می خواست هر دو طرف را راضی نگه دارد به 
پاس تهران پيوست! همايون شاهرخی كه در 
آن زمان مشاور آجورلو بود او را به مديرعامل 
پاس پيشنهاد داد و بعد از مذاكرات، اين انتقال 
انجام شد. او فصل اول ستاره پاسی ها بود اما 
يك مصدوميت، باعث افت او شد. البته او در 
سال های حضورش حاشيه های زيادی داشت 
كه هنوز هم بعد از گذشت سال ها با يادآوری 

آنها طوفانی در فوتبال ايران به راه می اندازد.

 لیگ دوم
  آقا كریمِ همیشگی 

كريم باقری بعد از روزهای طلايی در اروپا و 
قطر، قصد بازگشت به ايران كرد. به پرسپوليس 
گرانترين  تومان،  ميليون  با ١٧٠  و  پيوست 
خريد پرسپوليس شد. اين قيمت اما تضمينی 
نشد برای درخشش فرمانده سرخ ها در ميانه 
ميدان. او به خاطر مصدوميت و اختلافاتی كه 
با علی پروين داشت فصل خوبی را پشت سر 
نگذاشت و حتی فصل بعد هم در ليست مازاد 
وينگو قرار گرفت. البته در نهايت اين وينگو 
بود كه از پرسپوليس جدا شد و كريم باقری 

تا چندين سال در پرسپوليس ماند و يکی از 
اسطوره های اين تيم شد.

  لیگ سوم 
   شهریار به پرسپولیس می آید 

بعد از جدايی علی پروين از پرسپوليس، خيلی ها 
اعتقاد داشتند كه دوران افول اين تيم فراخواهد 
رسيد. همه به دنبال آلترناتيوی بودند تا بتواند 
جای خالی بزرگ پروين را پركند. غمخوار در 
آن سال يك تيم كهکشانی را با حضور كاظميان 
و كاويانپور بست اما همچنان آن آلترناتيو بزرگ 
نيامده بود. در آخرين روز نقل و انتقالات علی 
دايی به پرسپوليس پيوست و آن اتفاق بزرگی 
كه هواداران منتظرش بودند افتاد. دايی آقای 
گل شد اما آنقدر كه انتقالش سروصدا كرد برای 
پرسپوليسی ها خوب نبود. او با ٤ گل مقابل 
پگاه گيلان فصل را شروع كرد و با ١٦ گل و 
آقای گلی به فصل پايان داد. مصدوميت او از 
هفته چهارم و افت پرسپوليس ولی فصل شان را 
خراب كرد. پرسپوليس نتوانست رتبه ای بهتر از 
پنجم بدست بياورد. در اين سال آبی پوش شدن 
عنايتی هم كه گفته می شد با پرسپوليسی ها 
به توافق رسيده يکی ديگر از بمب های نقل 

وانتقالاتی بود. 

  لیگ چهارم 
  خداحافظی سرخ ها با شهریار 

با آمدن پروين به پرسپوليس، علی دايی از اين 
تيم جدا شد. از ميان تيم هايی كه گمانه زنی 
می شد، صباباطری كه يکی از تيم های كهکشانی 
ليگ بود علی دايی را به عنوان گرانترين بازيکن 
به خدمت گرفت. قهرمانی درجام حذفی افتخار 
ديگری بود كه دايی با پيراهن صبا به كارنامه 

بازيگری اش اضافه كرد.

  لیگ پنجم 
 كم سر و صدا تر از همیشه 

ليگ پنجم، سال كم سروصدايی برای فوتبال 
بود. شايد يکی از مهم ترين انتقالات، بازگشت 
مجتبی جباری بود. بازيکن استقلال كه برای 
به  و  بود  رفته  ابومسلم  به  سربازی  خدمت 
برگشت.  سابقش  تيم  به  ستاره  يك  عنوان 
سال رويايی جباری كه با دعوت او به تيم ملی 
هم همراه بود. آن فصل را شايد بهترين فصل 
جباری بتوان دانست كه با درخشش بيشتر 
و مصدوميت كمتر همراه بود. او با ۵ گل و 
٧ پاس گل در قهرمانی آبی ها نقش داشت و 
بعد از آن نوار مصدوميت هايش آغاز شد. يکی 
هم  فصل  اين  انتقالاتی  و  نقل  بمب های  از 
برخلاف هميشه در ليگ يك تركيد. عقاب 
تهران يکی از پرستاره ترين تيم های ليگ يکی 
را با حضور ستاره های ليگ برتری تشکيل داد. 
خداداد عزيزی هم به عنوان سرآمد خريدها به 
عقاب ها پيوست تا در كنار هاشمی نسب رفيق 

صميمی اش فوتبالش را به پايان برساند.

  لیگ ششم 
   هم آبی هم سرخ ! 

بود.  ياغی  يك  به  متعلق  ششم  ليگ  بمب 
ستاره استقلال به پرسپوليس رفت تا يکی از 
بگيرد. عليرضا  انتقالات شکل  جنجالی ترين 
اميرقلعه نويی  و  استقلالی ها  با  كه  نيکبخت 
دچار مشکل شده بود برای انتقام از آنها به 
دعوت محمدحسن انصاری فرد پاسخ مثبت 
داد و پرسپوليسی  شد. البته او از ابتدای بازی 
ناراحت شدن  اما  بود پرسپوليسی شود  قرار 

از صحبت های پروين در ابتدای كار او را به 
سمت فتح الله زاده كشاند ولی گويا سرنوشت 

پرسپوليسی شدن بی خيال او نمی شد.

  لیگ هفتم 
  آرش آقای گل ! 

در ليگ هفتم اين استقلال بود كه برنده جنگ 
با رقيب سنتی اش شد و توانست گزينه مدنظر 
آنها را آبی پوش كند. آرش برهانی اگرچه به 
فتح الله زاده وعده داده بود كه در صورت نرفتن 
به اروپا به استقلال بيايد اما ديداری هم با حبيب 
كاشانی داشت كه نزديك بود به پرسپوليسی  
شدنش منجر شود، اما در نهايت روی قولش به 
فتح الله زاده ماند و به استقلال پيوست. برهانی با 
وجود گل های زيادی كه برای استقلالی ها نزد، 
گل های زيادی هم برای اين تيم به ثمر رساند و 
به يکی از بازيکنان ١٠٠ گله اين تيم تبديل شد 

و يکی از بهترين مهاجمان استقلال بود.  

  لیگ هشتم 
  بمب مهیب سرخ ! 

درخشش توره در خط حمله پيکان او را هدف 
سرخابی ها در فصل نقل و انتقالات قرار داد. 
اين جنگ را اما پرسپوليسی ها برنده شدند تا 
بمب ليگ هشتم متعلق به قرمزها باشد. توره 
در پرسپوليس چندان موفق نبود اما با گل هايی 
كه بعدا به ثمررساند نشان داد سروصداهايی كه 
پيرامون جذبش اتفاق افتاده بود بيهوده نبوده 
است. پرسپوليسی ها در آن فصل يك بمب ديگر 
هم تركاندند كه بعد از پايان فصل نقل و انتقالات 
بود. در ليگ هشتم، در هفته هشتم، شماره 
هشت جادويی قرمزها به خانه اش برگشت و 

آرزوی هواداران جادوگر برآورده شد.

جا به جایی های غول آسای تاریخ لیگ برتر )۱(؛

از غزال تيزپا تا آرش آقای گل

دستیار ایرانی،  بزرگترین آلترناتیو خارجی ها؛
استراماچونی خوب توجیه شده است

به نظر می رسد استراماچونی  
پيشنهاد  به  اينکه  از  قبل 
باشگاه استقلال لبيك بگويد 
و هدايت آبی پوشان را قبول 
مورد  در  خوبی  به  كند، 
فوتبال كشورمان و روحيات 
مربيان ايرانی تحقيق كرده 
و اطلاعات تکميلی بدست آورده است. او خوب می دانست 
كه در ايران، هر مربی خارجی كه استخدام می شود، مديران 
باشگاه به اصطلاح خودشان، آينده نگری می كنند و از همان 
روز اول استخدام سرمربی خارجی، جانشين او را در كنارش و 

به عنوان دستيار قرار می دهند.
در فوتبال كشور ما اين اصل هيچ جايی ندارد كه بودن در كنار 
مربی خارجی، به علم فوتبال مربيان ايرانی اضافه می كند و 
هر مربی كه دستيار يك مربی خارجی می شود، از همان روز 
اول رويای هدايت آن تيم را در سر می پروراند و استراماچونی 
به خوبی اين موضوع را می دانست. نمونه اين اتفاق بارها در 
استقلال رقم خورده است مانند همان اتفاقی كه در زمان رولند 
كخ و وينفرد شفر رخ داد و دستياران آن ها، سرمربيان آينده 

تيم شدند.
البته كه پيروز قربانی هم با همين رويا قصد داشت دستيار 
مرد ايتاليايی شود و وقتی مقابل رويای خود سد عظيمی ديد، 
به بزرگترين منتقد استراماچونی تبديل شد. شنيده ها حاكی 
از آن است كه استراماچونی تمايلی به دستياری مجيدی هم 
نداشت و به همين دليل بود كه فرهاد حضور در تيم ملی اميد 
را به وعده دستياری استراماچونی ترجيح داد و عطای استقلال 

را به لقايش بخشيد.
استراماچونی از طرف فردی كه روحيه ايرانی ها را خوب می 
شناخت و با ايتاليايی ها نيز رابطه نزديکی داشته خوب توجيه 
شده كه هيچ دستيار ايرانی نداشته باشد وگرنه خودش با 
دست خودش، تيم را تحويل جانشينش داده است. البته مرد 
ايتاليايی در اين مورد نيز توجيه شده كه سعی كن رابطه ای 
با رسانه های ايرانی نداشته باشی وگرنه برای خودت دشمن 

تراشی می كنی! 
او می داند اگر با يك رسانه گفت و گو كند و فرصت مصاحبه با 
رسانه ديگر را نداشته باشد، خيلی زود مورد هجوم انواع تهمت 
ها مانند، باج دادن به خبرنگاران، درخواست حمايت از يك 
رسانه، دلالی، تفکرات تاكتيکی فسيل شده و غيره قرار می 
گيرد. پس سری كه درد نمی 
نمی  دستمال  را  كند 
است  بهتر  و  بندند 
با همان رسانه های 
خارجی رابطه داشته 
خود  برای  تا  باشد 

دشمن تراشی نکند!
استراماچونی  آری... 
و  شده  توجيه  خوب 
تلاش مسئولان باشگاه 
دستيار  انتخاب  برای 
ايـرانی بـرای او يا 
قطع ارتباط با 
رسانه های 
خارجی، 
كاملا 
بی فايده 
است.

حرف آخر

محمدحسین سیفی - بمب های نقل و انتقالاتی قدیم ها سروصدای بیشتری داشت. لژیونرهایی كه به ایران برمی گشتند یا ستاره هایی كه استقلال و پرسپولیس 
برایشان دست و پا می شکستند و پیروزی یکی از آنها شور و هیجان را به هوادارانشان هدیه می داد. بین لیگ های هفتم تا دوازدهم، بازار شلوغ تر از همیشه بود. یک 

سال سپاهان، ستاره ها را دست جمعی به اصفهان می برد و یک سال فتح الله زاده، جمع شان را در استقلال جمع می كرد.
در فصل داغ نقل وانتقالات معمولا جابجایی ستاره ها حسابی جلب توجه می كند. در همین فصل با وجود اینکه نسبت به سال های قبل شاه ماهی های كمتری تغییر 
تیم دادند، ولی مهدی رحمتی به پدیده رفت و وحید امیری به پرسپولیس برگشت. رشید مظاهری، تراكتوری شد؛ سپاهان محمدرضا حسینی را خرید و سه سرباز 

ذوب آهن هم به تیم شان برگشتند. در فصل های گذشته ولی معمولا یک جابجایی كه برجسته تر از بقیه بود صورت می گرفت. 
به همین دلیل، در فاصله ای كه لیگ تعطیل شده است بد نیست نگاهی بیندازیم به »جا به جایی های غول آسای« تاریخ لیگ برتر فوتبال ایران. در قسمت اول این 

بررسی نیمی از فصول لیگ را بررسی خواهیم كرد ؛
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